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Mestská časť Košice - Sever 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 

  
 

zo  VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 
 Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 23.9.2015 

a z jeho pokračovania konaného dňa 26.10.2015 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

Prílohy:           Pozvánky na zasadnutie MZ MČ Košice - Sever 
  Listina prítomných z 23.9.2015 

  Listina prítomných zo 7.10.2015 

  Listina prítomných z 21.10.2015 
  Listina prítomných z 26.10.2015 

  Správa o plnení uznesení zo zasadnutí MZ 
  Správa kontrolóra MČ Košice – Sever o výsledkoch následnej fin. kontroly ZOS a OS 

Návrh zmeny Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti Košice – Sever č. 47 
o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania sluţieb na trhových miestach na 

území Mestskej časti Košice – Sever 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti Košice – Sever č. 49/2015 
o zavedení a poskytovaní elektronických sluţieb 

Monitorovacia správa Programového rozpočtu MČ Košice – Sever k 30.6. 2015 
Návrh 1. zmeny Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Sever na rok 2015 

  Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sever 

Návrh Rokovacieho poriadku Miestnej rady Mestskej časti Košice - Sever 
Návrh Štatútu komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sever 

Zápis skrutátorov o hlasovaní poslancov MZ 
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Miesto rokovania:   zasadačka miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, Košice 

 

Dátum a čas rokovania: streda, 23.9.2015, od 15.00 do 19.40 hod. 
    pondelok, 26.10.2015 od 15.00 do 18.00 hod. 

  
Počet  zvolených poslancov: 13 

 

Počet prítomných:   12 – podľa priloţenej prezenčnej listiny  
 

Počet neprítomných:  1   (poslanec Erik Haľko sa ospravedlnil pred rokovaním MZ) 
 

  Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta Mestskej časti Košice – Sever 
    Matúš Háber – prednosta MÚ Mestskej časti Košice – Sever 

Pavol Hanušin – kontrolór Mestskej časti Košice - Sever 

 
 

Priebeh rokovania: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 
Starosta Mestskej časti Košice – Sever Marián Gaj otvoril VII. zasadnutie miestneho zastupiteľstva  

a privítal poslancov aj hostí. Konštatoval, ţe v čase otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti 
prítomných 8 poslancov MČ Košice – Sever, čo je nadpolovičná väčšina všetkých zvolených poslancov, 

teda MZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 

Po otvorení zasadnutia starosta poţiadal kontrolóra MČ, aby sa vyjadril k vyhotovovaniu zvukového 

a obrazového záznamu z tohto zasadnutia MZ, keďţe poslanci Polaček a Gibóda priniesli 2 digitálne 
kamery. Je toho názoru, ţe je to v rozpore so zákonom o ochrane osobných údajov, chýba súhlas 

dotknutých osôb. Na zastupiteľstvách je dosť veľké napätie, má návrh, aby zastupiteľstvo rozhodlo, či 
je zato, aby sa robil zvukový a obrazový záznam. 

  

Starosta otvoril na túto tému diskusiu. 
 

P. Zimmermannová – poţiadala kolegov poslancov, aby záznam nerobili. 
P. Polaček – priniesli 2 digitálne kamery, cieľom je vyhotoviť digitálny videozáznam z tohto rokovania,  

z dôvodu, ţe uznesenie č. 68/2015 nie je rešpektované, má k dispozícii judikáty, ktoré hovoria, ţe 

takéto spory uţ boli a súdy dali za pravdu občanom, ţe tieto rokovania sú verejné. 
 

Starosta – obáva sa zostrihania a zneuţitia záznamu. 
 

P. Gibóda poţiadal, aby sa vyjadril p. Stavrovský, vedúci oddelenia právneho a organizačných činností. 

P. Stavrovský – vyhotovovanie záznamu nie je vylúčené, ale iba pri výkone verejných funkcií – 

poslancov, starostu, kontrolóra MČ a nie je potrebný ich súhlas. Právo obrátiť sa na súd má kaţdý, ak 
sa cíti byť dotknutý. 

 
Do rokovacej miestnosti prišli poslanci Vladimír Vágási a Peter Kalanin, kvórum sa zvýšilo na 10. 
 

Vyjadril sa prednosta MÚ – má otázku, prečo on ako prednosta úradu má byť snímaný, úrad sa 
seriózne pripravuje na zasadnutie miestneho zastupiteľstva, na miestnu radu, na všetky komisie, 

zamestnanci sú tu po večeroch, teraz sa pol hodiny rieši niečo, čo nie je v programe rokovania MZ, 
pýta sa, kde je občan. 
 

P. Kaţimírová – poprosila poslanca Polačeka, vzhľadom na atmosféru, ktorá tu je, aby uváţil, ak osoby 
ako pán starosta vyjadrili verejne nesúhlas so snímaním, aby to nebolo napadnuté a vyhli sa v 

budúcnosti nejakým následným krokom. 

P. Polaček – zaručuje všetkým mimo predsedníckeho stolu, ţe snímaní nebudú, trvá na tom, aby mal 
vlastnú nahrávku. 
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2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 

 

Starosta Gaj určil za overovateľov zápisnice poslancov Dagmar Kaţimírovú a Štefana Kertésa. 
 

Za zapisovateľa určil zamestnanca Mestskej časti Košice - Sever Ivetu Pankovičovú.  
 

Starosta Gaj navrhol:  do návrhovej komisie poslancov Jaroslava Polačeka a Marcela Gibódu.  

 
Starosta Gaj navrhol:  do mandátovej komisie poslancov  Štefana Baláţa, Annu Zimmermannovú a  

   Kosmasa Bekiarisa. 
 

Keďţe poslanec Polaček nesúhlasil s členstvom v návrhovej komisii a p . Zimmermannová s členstvom 
v mandátovej komisii, starosta vyhlásil 5-minútovú prestávku, aby sa poslanecké kluby dohodli na 

členoch návrhovej a mandátovej komisie.  

 
Po prestávke starosta oznámil, ţe za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Marel Gibóda a 

poslankyňa Dagmar Kaţimírová, za členov mandátovej komisie poslanci Štefan Baláţ a Kosmas 
Bekiaris.    

 

Starosta dal spoločne hlasovať o návrhoch za členov návrhovej a mandátovej komisie. Pri hlasovaní 
bolo  prítomných 10 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 1:  za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  1 -  nehlasoval. 

 
Uznesenie:  MZ MČ Košice - Sever zvolilo : 
 

návrhovú komisiu v zloţení:  Marcel Gibóda a Dagmar Kaţimírová 
 

mandátovú komisiu v zloţení:  Štefan Baláţ a Kosmas Bekiaris.  
 

Starosta skonštatoval, ţe členovia návrhovej a mandátovej komisie boli poslancami schválení. 

 
Starosta – chcel to uviesť v bode Interpelácie a dopyty poslancov na margo výtky - nahrávky boli 

sprístupnené, v interpeláciách je odpoveď. 
 

Starosta predstavil zamestnancov MČ – p. Dobranského a p. Vargoška, ktorí budú vykonávať funkciu 

skrutátorov.  
 

 

3.  Schválenie programu rokovania 
    

Starosta Gaj otvoril diskusiu k programu rokovania VII. zasadnutia miestneho zastupiteľstva, 

navrhovanému v pozvánke a poţiadal poslancov, aby sa vyjadrili, či majú návrhy na doplnenie alebo 
zmenu programu. 

 
Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Zimmermannová a navrhla presunúť bod 18. Informácia o 

stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever ako bod 10a.  
 

Poslanec Bekiaris navrhol 2 zmeny v programe rokovania: 

- doplniť bod Informácia z Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov a označiť ho ako bod 12a. 

- doplniť do bodu Rôzne bod Deklarácia k fyzickému útoku na mestského a miestneho poslanca.   

 
Poslanec Gibóda navrhol zaradiť bod 18. Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever ako 

bod 4a. Poslankyňa Zimmermannová si tento návrh osvojila. 
 

Starosta navrhol doplniť bod Správa o činnosti Mestskej polície Stanice – Sever ako bod 4b.  
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Poslanec Polaček predloţil 3 návrhy na zmenu programu rokovania MZ: 

- doplniť bod Informácia o odňatí nebytových priestorov na Mieri zo správy MČ Košice – Sever a 

označiť ho ako bod 4c. 
- doplniť bod Projekt spolufinancovania parkovacích miest s KSK v roku 2016 a označiť ho ako 7.1. 

- na základe Správy kontrolóra MČ Košice – Sever o výsledkoch následnej finančnej kontroly ZOS a OS 
doplniť bod Riešenie financovania sociálnych sluţieb v MČ Košice – Sever a označiť ho ako bod 6.1. 

 

Poslanec Kalanin navrhol zlúčiť bod 7.1. s bodom Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – 
Sever, k čomu starosta poznamenal, ţe ak bude schválené doplnenie bodu 7.1., nebude sa o tomto 

návrhu hlasovať.  
 

Keďţe sa nikto viac do diskusie o doplnení a zmene programu neprihlásil, starosta ju uzavrel. Dal 

postupne hlasovať o jednotlivých navrhnutých zmenách programu MZ.  
 

Hlasovanie o 1. návrhu poslanca Bekiarisa - doplnení bodu 12a., hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 2:  za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    
 

Bod Informácia z Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  
bude doplnený do programu rokovania a zaradený ako bod 12a. 
 
Hlasovanie o 2. návrhu poslanca Bekiarisa – doplniť do bodu Rôzne bod Deklarácia k fyzickému útoku 

na mestského a miestneho poslanca, hlasovalo 9 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 3:  za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 1  (p. Polaček),  1 – nehlasoval  
           (p. Gibóda). 
 

Do bodu 21. Rôzne bude doplnený bod Deklarácia k fyzickému útoku na mestského a miestneho 
poslanca. 
 

Hlasovanie o návrhu poslanca Gibódu zaradiť bod 18. Informácia o stavebných aktivitách v Mestskej 

časti Košice – Sever ako bod 4a., hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 4:  za -  10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.  
 

Bod 18. Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever bude presunutý a  zaradený ako bod 
4a. 
 
Hlasovanie o návrhu starostu doplniť bod Správa o činnosti Mestskej polície Stanice – Sever a označiť 
ho ako bod 4b., hlasovalo 10 poslancov. 

 

 Hlasovanie č. 5:  za -  10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.  
 
 

Hlasovanie o návrhu poslanca Polačeka - doplnení bodu 7.1., hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 6:  za -  10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    
 

Bod Projekt spolufinancovania parkovacích miest s KSK v roku 2016 bude doplnený do programu 
rokovania a zaradený ako bod 7.1. 
 

Hlasovanie o návrhu poslanca Polačeka - doplnení bodu 4c., hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 7:  za -  8,  proti – 1 (p. Kalanin),  zdrţal sa – 1 (p. Baláţ).    
 

Bod Informácia o odňatí nebytových priestorov na Mieri zo správy MČ Košice – Sever bude doplnený 
do programu rokovania a zaradený ako bod 4c. 
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Hlasovanie o 3. návrhu poslanca Polačeka - doplnení bodu 6.1., hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 8:  za -  10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    
 

Bod Riešenie financovania sociálnych sluţieb v MČ Košice – Sever bude doplnený do programu 
rokovania a zaradený ako bod  6.1. 
 

Starosta Gaj dal hlasovať o celom programe VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice – Sever so zapracovanými schválenými doplňovacími návrhmi.  
 

 Hlasovanie č. 9:  za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0, 
  program rokovania bol schválený. 
 

Uznesenie:    MZ MČ Košice – Sever schvaľuje program VII. zasadnutia MZ MČ 
  Košice – Sever v znení: 

 

1.   Otvorenie zasadnutia 

2.   Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 
3.   Schválenie programu rokovania 

4.   Správa o činnosti starostu MČ Košice – Sever  
4a. Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever 
4b. Správa o činnosti Mestskej polície Stanice – Sever  

4c. Informácia o odňatí nebytových priestorov na Mieri zo správy MČ Košice – Sever  
5.   Správa o plnení uznesení MZ  

6.   Správa kontrolóra MČ Košice – Sever o výsledkoch následnej finančnej kontroly ZOS a OS 
6.1.Riešenie financovania sociálnych sluţieb v MČ Košice – Sever  

7.   Prerokovanie platu starostu MČ Košice - Sever na rok 2015  

7.1. Projekt spolufinancovania parkovacích miest s KSK v roku 2016  

8.   Monitorovacia správa Programového rozpočtu MČ Košice – Sever k 30.6.2015 
9.   Návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 

10. Návrh zmeny VZN č. 47 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania sluţieb na trhových 
miestach na území Mestskej časti Košice – Sever 

11.  Návrh VZN č. 49/2015 o zavedení a poskytovaní elektronických sluţieb 

12.  Zrušenie VZN č. 42/2004 o poskytovaní finančných darov, výpomocí a dotácií 
12a. Informácia z Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

13.   Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 
14.   Návrh Rokovacieho poriadku Miestnej rady Mestskej časti Košice – Sever 

15.   Návrh na odvolanie členov Komisie kultúry 

16.   Návrh Štatútu komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 
17.   Prerokovanie bodu 5. Uznesenia č. 49/2015 prijatého na V. zasadnutí MZ dňa 13.5.2015, ktorého 

výkon bol v častiach uznesenia pozastavený 
19.  Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas poslaneckých dní 

do poslaneckej knihy 
20.   Interpelácie a dopyty poslancov 

21.   Rôzne, deklarácia k fyzickému útoku na mestského a miestneho poslanca  
22.   Záver                                                                                                                                                                                                                         

 

Do rokovacej miestnosti prišiel poslanec Jozef Filipko, kvórum sa zvýšilo na 11 poslancov. 
 

 
4.   Správa o činnosti starostu Mestskej časti Košice – Sever  

 
Starosta predniesol správu o svojej činnosti za obdobie od 24.6.2015 do 23.9.2015. Okrem  

rozhodovacej činnosti a beţnej agendy súvisiacej s výkonom funkcie starostu sa venoval: zasadnutiam 

miestneho zastupiteľstva a miestnej rady, mal stretnutie s architektom ohľadne predajných miest na 
trhovisku Mier, prijal p. Vrábeľa zo Správy mestskej zelene - ide o rozvojový projekt, pracovné 

stretnutie s predstaviteľmi Mestských lesov ohľadne problému s cestou v Prielohách v Čermeli, mal 
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pracovné stretnutie na Podhradovej týkajúce sa parkovacích plôch pri kostole a pri miestnych 

potravinách, prebehlo ukončenie 2. turnusu letného tábora. Uskutočnili sa pracovné stretnutia v 

Dennom centre s Radou seniorov, kde riešili aktivity, potreby seniorov a fungovanie Denného centra.  
V septembri – otvorenie školského roku na školách so zástupcami mestskej polície, kde rozdávali 

reflexné predmety a literatúru - omaľovánky slúţiacu bezpečnosti na cestách, poprázdninové 
stretnutie detí zo Severu v areáli Amfiteátra. Prebehlo 1. stretnutie pracovnej skupiny ohľadom 

trhoviska Merkúr a Mier, monitoroval trhovisko Merkúr, venoval sa trhovníkom a sledoval stavebné 

práce spoločnosti PB Capital, stretol sa s riaditeľom Magistrátu mesta Košice, s primátorom mesta a s 
viacerými občanmi. 

 
Starosta otvoril diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, preto diskusiu ukončil. 

Poslankyňa Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 

berie na vedomie 
 
správu o činnosti starostu Mestskej časti Košice - Sever za obdobie od 24.6.2015 do 
23.9.2015.  
 

Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 11 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 10:  za - 9,  proti – 1 (p. Polaček),  zdrţal sa – 0, 1 – nehlasoval  
      (p. Gibóda),    

   uznesenie bolo prijaté. 
 
 

4a.  Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever 

 

Starosta odovzdal slovo p. Hučkovi, vedúcemu oddelenia rozvoja MČ, ktorý uviedol, ţe v písomnej 

forme bola poslancom podaná informácia, kde boli zhrnuté stavebné aktivity prebiehajúce na území 
mestskej časti a informácia o vlastných stavebných aktivitách. 

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

P. Zimmermannová – na komisii rozvoja preberali viacero tém, z niektorých tém vzišla poţiadavka 

členov komisie, obrátiť sa na miestne zastupiteľstvo, aby zaujalo stanovisko k poţiadavke komisie 
rozvoja. Komisia vyslovila potrebu určiť plochy, kde nebude povolený voľný pohyb psov, aby 

nedochádzalo ku kolízii detí a psov, osadzovanie tabúľ je finančne veľmi náročné. Poţiadavku komisie 
sformulovala do návrhu uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

ţiada 
starostu Mestskej časti Košice – Sever pripraviť návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

o drţaní a chove psov s dôrazom na určenie plôch so zákazom voľného pohybu psov. 
Termín: 31.12.2015 

Zodpovedný: v texte 

 
Ďalej sa komisia rozvoja zaoberala informáciou z rokovania pracovnej skupiny vo veci riešenia obnovy 

trhoviska Merkúr, konštatovala, ţe za obdobie polroka sa stav nepohol dopredu, komisia uznala 
argumenty o nevhodnom zloţení pracovnej skupiny a absencii členov z radov obyvateľov dotknutého 

obytného domu – navrhla upraviť uznesenie č. 29/2015. 
 

P. Stavrovský – navrhuje zrušiť Uznesenie č. 29/2015 v bode c) a prijať nové uznesenie, p. 

Zimmermannová si osvojila tento návrh a prečítala návrh uznesenia. 
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Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 
a)     ruší Uznesenie č. 29/2015 z  III. zasadnutia MZ MČ Košice – Sever  zo dňa  18.3.2015 

        v bode c) 

 
b)   doporučuje   starostovi   Mestskej   časti    Košice  -  Sever   zriadiť   pracovnú   skupinu 

pozostávajúcu z poslancov MČ, odborných referentov miestneho úradu a mesta  Košice, 
obyvateľov s trvalým pobytom v dotknutom bytovom dome Němcovej č. 22 - 24 a členov 

petičného výboru, trhovníkov, aj zástupcov majiteľa OC Merkúr, ktorí pripravia odborné zadanie 
pre riešiteľov alternatívneho riešenia obnovy trhoviska Merkúr.  

 

Termín: deň právoplatnosti tohto uznesenia  
Z: starosta MČ Košice - Sever 

 
P. Gibóda poloţil prednostovi MÚ otázku, prečo nie je v plnom znení rešpektované Uznesenie č. 

65/2011 v časti o čerpaní finančných prostriedkov v Programe 3: Komunikácie a v Programe 5: 

Prostredie pre ţivot.  
 

Prednosta MÚ odpovedal, ţe čerpanie bolo predloţené na komisii. 
 

P. Polaček – chýba mu správa o čerpaní finančných prostriedkov, navrhuje prijať uznesenie, v ktorom 
MZ konštatuje, ţe Uznesenie č. 65/2011 sa neplní.  

 

Starosta uzatvoril diskusiu. 
Starosta vyhlásil 5-minútovú prestávku pre návrhovú komisiu. 

 
Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Vladimír Vágási, kvórum sa zníţilo na 10. 

 

Po prestávke poslanec Gibóda ako člen návrhovej komisie prečítal pozmeňujúci návrh poslanca 
Polačeka k pripravenému návrhu uznesenia k tomuto bodu. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever konštatuje, ţe Uznesenie č. 65/2011 nie je 

plnené v plnom rozsahu v rámci bodu Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever. 

 
Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 10 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 11:  za – 2  (Polaček, Gibóda),  proti – 0,  zdrţal sa – 8  (p. Baláţ, Bekiaris, 
   Filipko, Kalanin, Kertés, Kaţimírová, Švajlen, Zimmermannová),  
   
   uznesenie nebolo prijaté. 

 

P. Kaţimírová potom prečítala návrhy uznesení prednesené poslankyňou Zimmermannovou. 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 

a)     ruší Uznesenie č. 29/2015 z  III. zasadnutia MZ MČ Košice – Sever   zo dňa  18.3.2015 

        v bode c) 

 

b)   doporučuje   starostovi   Mestskej   časti    Košice  -  Sever   zriadiť   pracovnú   skupinu 

pozostávajúcu z poslancov MČ, odborných referentov miestneho úradu a mesta  Košice,  
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obyvateľov s trvalým pobytom v dotknutom bytovom dome Němcovej č. 22-24 a členov 

petičného výboru, trhovníkov, aj zástupcov majiteľa OC Merkúr, ktorí pripravia 

odborné zadanie pre riešiteľov alternatívneho riešenia obnovy trhoviska Merkúr .  

 

Termín: deň právoplatnosti tohto uznesenia  

Z: starosta MČ Košice - Sever 

 

Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 10 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 12:  za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 3,  
   uznesenie bolo prijaté. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
žiada 
starostu Mestskej časti Košice – Sever pripraviť návrh všeobecne záväzného nariadenia 
mestskej časti o držaní a chove psov s dôrazom na určenie plôch so zákazom voľného 
pohybu psov. 
 
Termín: 31.12.2015 
Zodpovedný: v texte 

 

Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 10 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 13:  za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,  
   uznesenie bolo prijaté. 

 

P. Kaţimírová prečítala pripravený návrh uznesenia k tomuto bodu. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 
berie na vedomie  
 
Informáciu o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever.  

 

Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 10 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 14:  za - 8,  proti – 1,  zdrţal sa – 1,  
   uznesenie bolo prijaté. 

 

 
 

4b.  Správa o činnosti Mestskej polície Stanice – Sever  

 

Starosta odovzdal slovo zástupcovi náčelníka stanice Bc. Petrovi Sedlákovi, ktorý informoval o činnosti 
Mestskej polície Stanice – Sever v období od 1.1.2015 do 31.8.2015. Fungujú len tretí rok, 

momentálne majú 17 ľudí aj s veliteľom stanice. Okrem vyberania pokút, aktivít na úseku verejného 
poriadku a úseku dopravy zabezpečujú najviac akcií v meste hlavne počas víkendov, vzhľadom k 

existencii rekreačných lokalít Bankov, Anička, Alpínka. Úzko spolupracujú s oddelením rozvoja MČ 
hlavne pri zabezpečovaní čistoty a poriadku, pri likvidovaní skládok, napr. skládky za kostolom na 

Podhradovej. Informoval aj o konkrétnych číslach - počte blokových konaní a priestupkov. Vrátil sa k 

spomínanému VZN o psoch, ktoré musí vychádzať zo zákona o podmienkach drţania psov, z ktorého 
vyplýva, ţe mestská časť musí vyhradiť miesta a tabuľkou označiť Zákaz vodiť psov alebo Povolené 

vodiť psov.  
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Starosta otvoril diskusiu. 

 
Poslanec Bekiaris – navrhuje, aby keď sa opraví alebo vybuduje detské ihrisko, mestská polícia 

vykonávala častejšie kontroly, kým si ľudia navyknú, ţe tam nesmú ísť so psami. 
 

Do rokovacej miestnosti prišiel poslanec Peter Blišťan, kvórum sa zvýšilo na 11. 

 
Poslanec Polaček má 3 pripomienky: 

 navrhuje prijať uznesenie, aby správa o činnosti Mestskej polície Stanice – Sever bola 
sprístupnená na webovej stránke mestskej časti, občania to iste ocenia 

 chce mestskej polícii poďakovať, osobne s nimi riešil niekoľko podnetov 

 parkovanie na paralelnej ceste s ulicou B. Němcovej, nedisciplinovaní vodiči parkujú tak, ţe 
ďalšie autá nemôţu tadiaľ prechádzať. 

Bc. Sedlák navrhuje vyvolať jednanie v spolupráci s úradom a s referátom dopravy na Magistráte, je 
potrebné riešiť komplexne túto situáciu, nie jednotlivé uličky.  

 

P. Gibóda poloţil 3 otázky: 

 akú činnosť vykonávala mestská polícia na festivale FREE SUMMER 

 nočný kľud v mestskej časti 

 novozriadená pešia zóna na Kalvárii, sú tam sťaţnosti obyvateľov, akým spôsobom to riešia. 
 

Bc. Sedlák – problémy v pešej zóne osobne riešil, mal by tam byť označený čas od – do, chcú tam dať 
návrh na dodatkovú tabuľu.  

Na tému nočný kľud sa vyjadril, ţe existuje len oznamovacia povinnosť usporiadateľa akcie, meranie 

hluku môţe vykonať len obvodný úrad alebo hygiena. Akcia FREE SUMMER sa usporadúva uţ 3 roky a 
stále sú sťaţnosti na hluk po 22.00 hod. Riešia tieto veci a promptne oznamujú úradu, koľko sťaţností 

bolo oznámených na č. 159 po 22.00 hodine, hliadky boli usporiadateľa upozorniť, ale keď to chcú 
dotiahnuť do konca, hluk musí byť merateľný, mestská polícia v Ţiline a v Nitre disponuje týmito 

prístrojmi, boli preškolení.   
 

Starosta informoval poslancov, ţe v priebehu rokovania MZ Správa o činnosti Mestskej polície Stanice 

– Sever uţ bola zverejnená na webovej stránke v časti Rýchle odkazy.  
 
P. Zimmermannová sa spýtala, či sa dá vyhodnotiť počet sťaţností za určité obdobie v určitej lokalite. 
Bc. Sedlák – kaţdá udalosť sa v systéme eviduje, na kaţdú odpovedajú, keď ju vybavia. 
 
P. Baláţ sa spýtal na štruktúru pokút a na ktorých úsekoch sa najviac porušujú predpisy. 
Bc. Sedlák – porušenia na úseku dopravy tvoria polovicu, potom nasledujú porušenia verejného 

poriadku, fajčenie na zastávkach a i. 
 

P. Filipko načrtol problém parkovania na Námestí J. Mathého – dopravné značenie pre prichádzajúcich 

vodičov je zakrývané stromom a je tam zmätočné osadenie značky, dopravné značenie je nevhodne 
umiestnené. 

Bc. Sedlák – je nedostatok parkovacích miest na Mieri, pre invalidov nie je vyhradené ani jedno 
parkovacie miesto. 

 

P. Polaček – vráti sa k 2 parkovacím miestam mestskej polície, chce sa spýtať, či sa mestská polícia 
alebo mesto Košice pokúšalo vyriešiť parkovanie vo dvore BILLY. 

Bc. Sedlák – hneď na začiatku oslovili vedúcu BILLY, majú tam úzky dvor, sú tam kamióny, návesy. 
Starosta MČ – ani väčšinový majiteľ p. Slávik nemôţe vyuţívať tento dvor na parkovanie, lebo nemá k 

nemu vlastnícky vzťah. 
 

Starosta poďakoval p. Sedlákovi a ukončil diskusiu k tomuto bodu. 

 
P. Gibóda prečítal návrh uznesenia. 
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Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
                  
žiada starostu  
 
sprístupniť správu o činnosti Mestskej polície - Stanice Sever za obdobie od 1.1.2015 do 
31.8.2015 na webovom sídle Mestskej časti Košice - Sever. 
 
Starosta dal o návrhu uznesenia hlasovať, kvórum 11 poslancov, hlasovalo 10 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 15:  za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 2, 1 – nehlasoval, 
   uznesenie bolo prijaté. 

 

 
4c. Informácia o odňatí nebytových priestorov na Mieri zo správy MČ Košice – Sever  

 

Tento bod uviedol poslanec Polaček - ide o nebytové priestory na Mieri, v ktorých sídli Mestská polícia 
- Stanica Sever, je názoru, ţe sa zbavujeme majetku. Na Mestskom zastupiteľstve v Košiciach k bodu 

33 bolo v dôvodovej správe uvedené, ţe od apríla 2013 je v uvedených priestoroch zriadená a 
prevádzkovaná Mestská polícia – Stanica Sever, od toho času mestská časť tieto priestory reálne 

nespravuje a neuţíva a ţiada, aby boli z jej správy odňaté. Nevidí dôvod, prečo by sa ho mestská časť 

mala zbavovať, mestská polícia tam nemusí byť večne, sú informácie, ţe mestská polícia sa chce 
rozširovať. Jedného dňa mestská polícia môţe odísť a mohli by sme s týmto priestorom nakladať. 

Starosta vysvetlil, ţe je rozdiel medzi Gerlachovskou a budovou MsP, majoritný vlastník (68 %) podal 
ţiadosť o odkúpenie týchto priestorov od mesta. Pred rokom a pol sme ţiadali mesto, aby nám správu 

týchto priestorov odňalo. 
Doplnil ho p. Luczy – vybudovaním stanice mestskej polície sme sa stali len sprostredkovateľom, 

nemáme z toho nájom, len náklady pre MČ, bolo to najefektívnejšie moţné riešenie.   

P. Zimmermannová – keby sa ten priestor uvoľnil, mestská časť by ho mohla ponúknuť na prenájom. 
P. Filipko – ide mu o princíp, citoval § 6 zákona o majetku obcí, zásady hospodárenia o tom hovoria. 

Starosta poţiadal o stanovisko kontrolóra MČ – v danej chvíli sa nevie vyjadriť, či došlo k porušeniu 
kompetencií, lebo nemá k dispozícii zásady hospodárenia. 

P. Stavrovský – právne situácia vyzerá tak, mestu sa ponúkol mestskou časťou nevyuţívaný priestor 

na zriadenie stanice mestskej polície, čo bolo prioritou predchádzajúceho zastupiteľského zboru, 
mesto svoju organizáciu, ktorá nemá právnu subjektivitu, umiestnilo vo svojom priestore, je nezmysel 

uzatvárať s mestom ako vlastníkom týchto priestorov zmluvu, ţe si od nás ako vlastník berie do nájmu 
priestor pre mestskú políciu. Potrel sa účel správy podľa zmluvy o výkone správy, mesto si zobralo ten 

priestor pre svoju organizáciu, ktorá s mestskou časťou zmluvu uzavrieť nemohla a naviac ako 

správca máme povinnosť vynakladať náklady na opravy, údrţbu. Z nášho pohľadu nie je efektívne a 
účelné do priestoru, ktorý nevyuţívame a nemáme ţiadny príjem z prenájmu, vynakladať náklady, 

správa stratila svoj faktický význam, neurobil sa úkon smerujúci k ukončeniu správy, mesto nedalo 
ţiadnu odpoveď.  

P. Bekiaris - to nebola odpoveď na otázku poslanca Filipka, či bol postup správny, či mohol rozhodnúť 
starosta alebo o tom malo rozhodnúť zastupiteľstvo. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Peter Kalanin, kvórum sa zníţilo na 10.  
 

P. Gibóda – najpodstatnejšia je informácia, ktorú prezentoval starosta MČ, ţe mesto nebude klásť 
odpor p. Slávikovi, keď poţiada o tieto priestory a bude môcť zrealizovať svoje predstavy o nadstavbe 

obchodného centra na Mieri.  

 
P. Filipko – celý proces prebehol preto, ţe p. Slávik to chce odkúpiť, ako poslanci boli radi, ţe mesto 

tam má aspoň malý podiel a môţu vstupovať do investičného zámeru. 
 

Starosta vyhlásil 5-minútovú prestávku.  
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Po prestávke starosta poţiadal kontrolóra MČ, aby sa vyjadril – v článku 13 Zásad hospodárenia 

s majetkom MČ Košice - Sever sú uvedené kompetencie zastupiteľstva, nenašiel tu, ţe zastupiteľstvo 

sa nejakým spôsobom vyjadruje k odňatiu správy MČ, je tu právne vákuum, nie je to riešené v 
zásadách hospodárenia, rozhodnutím mesta Košice v týchto priestoroch umiestniť stanicu mestskej 

polície, mesto Košice malo samo správu odňať, lebo sa stala nereálnou, starosta ako štatutár 
organizácie nič neporušil. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Štefan Kertés, kvórum sa zníţilo na 9.  
 

P. Polaček prečítal návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 

a)   nesúhlasí s postupom konania starostu MČ ohľadne odňatia nebytových priestorov vo vlastníctve 

      mesta Košice na Národnej triede 56 
b)   ţiada starostu MČ vţdy prerokovať s poslancami MZ akýkoľvek prevod aj zvereného majetku. 

 
P. Stavrovský – zo samotnej zmluvy o zverení do správy vyplýva, ţe zmluva zaniká bez ďalšieho 

zánikom predmetu alebo účelu správy. Zmluva zanikla, lebo účel správy zanikol tým, ţe mesto ako 

vlastník sa ujalo drţby a faktického uţívania nebytových priestorov. 
 

Starosta ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu predloţenom poslancom Polačekom, kvórum 9 
poslancov, hlasovalo 9 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 16:  za – 4  (p. Filipko, Zimmermannová, Polaček, Gibóda),   
proti – 0,  zdrţal sa – 5 (p. Baláţ, Bekiaris, Kaţimírová,                                                                                              
Švajlen,  Blišťan)  

    
uznesenie nebolo prijaté. 

 
 

5.  Správa o plnení uznesení MZ  
 

Starosta odovzdal slovo prednostovi MÚ, aby uviedol materiál.  

Prednosta MÚ – Správa o plnení uznesení MZ MČ Košice - Sever vychádza z čl. IX. Rokovacieho 
poriadku MZ MČ Košice - Sever, podľa ktorého kontrolu plnenia uznesení MZ vykonáva miestna rada v 

úzkej súčinnosti so starostom. Správa o plnení uznesení MZ bola vypracovaná na základe vykonanej 
kontroly plnenia uznesení na poslednom zasadnutí miestnej rady dňa 16.9.2015 a bola poslancom 

predloţená písomne. 

 
Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 
P. Gibóda – uznesenie č. 298/2014 o retardéroch na ul. Stará spišská cesta – v správe je uvedené, ţe 

je splnené a navrhuje sa vypustiť ho zo sledovania, neregistruje ţiadnu informáciu o tom, ako mestská 
časť komunikovala s mestom ako s cestným správnym orgánom, navrhuje nevypúšťať zo sledovania a 

zaradiť medzi splnené úlohy. Ďalej uznesenie č. 46/2015, ktorým MZ ţiadalo starostu predloţiť na 

rokovanie Komisie sociálnej návrh na alternatívne moţnosti riešenia stravovania seniorov -                                
je tu návrh na vypustenie zo sledovania, starosta informoval, ţe MČ nemá iný spôsob ako zabezpečiť 

stravovanie seniorov MČ ako cez mestskú organizáciu, ktorá dodáva stravu. MČ má moţnosti ako inak 
ponúkať iné spôsoby zabezpečenia stravovania pre dôchodcov a preto navrhuje nevypúšťať toto 

uznesenie zo sledovania a priniesť túto sluţbu čo najbliţšie k seniorom.  

Uznesenie č. 49/2015, ktorým sa schvaľoval programový rozpočet na rok 2015, starosta výkon 
v niektorých bodoch pozastavil, ale bod 4. je platný - MZ v ňom ţiadalo starostu prijať úsporné 

opatrenia, aby sa celkové výdavky na mzdy zamestnancov a správu miestneho úradu v tomto 
volebnom období viac nenavyšovali a odporučilo starostovi prehodnotiť organizačnú štruktúru úradu. 

Starosta nerešpektoval tento bod uznesenia, lebo v dôvodovej správe k navýšeniu rozpočtu 
argumentuje, ţe potrebuje finančné prostriedky navýšiť, lebo má platnú organizačnú štruktúru. 
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Poslanci ho pred 4 mesiacmi vyzvali, aby rešpektoval zdroje, ktoré mu boli pridelené, lebo nebudú 

navyšované najbliţšie 4 roky. Navrhuje nevypúšťať toto uznesenie zo sledovania, lebo sa týka 

najbliţších 4 rokov. 
 

Starosta sa vzdialil z rokovacej miestnosti, pri vedení rokovania ho zastúpil poslanec Jozef Filipko. 
 

Uznesenie č. 51/2015 o výstavbe na Lomnickej ulici – v správe máme veľkú zelenú plochu aj s cestou, 

nevidí dôvod, prečo sa MČ zaviazala ju spravovať, prečo sme ju nevrátili mestu. 
Uznesenie č. 63/2015 – o pobočke pošty na Podhradovej – nemá ţiadne informácie ako to dopadlo, 

navrhuje nevypustiť zo sledovania.  
Uznesenie č. 68/2015 – o sprístupnení nahrávok z I. aţ VI. rokovania MZ poslancom Polačekovi a 

Gibódovi nebolo splnené. Starosta síce tvrdí, ţe si ich mohol prísť vypočuť - je to šesť zasadnutí, to je 
mnoţstvo hodín, poţiadal najskôr listom o kópie nahrávok, bolo prijaté uznesenie, dal infoţiadosť, 

úradu dal vlastné CD, aby mu to napálili, úrad nerešpektoval ani jeho odvolanie na infoţiadosť. Trvá 

na tom, ţe toto uznesenie nie je splnené. 
Poloţil otázku prednostovi MÚ, prečo úrad nerešpektuje infoţiadosti. 

 
Starosta sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

P. Filipko sa vyjadril k uzneseniu o pošte na Podhradovej - prerokovali to na miestnej rade, list na 
Generálne riaditeľstvo Slovenskej pošty bol zaslaný, preto MR konštatovala, ţe uznesenie bolo 

splnené, to, ţe Slovenská pošta, a.s. neodpovedala, neovplyvňuje plnenie uznesenia. 
P. Polaček – treba ho ponechať v sledovaní, aby tá myšlienka neupadla do zabudnutia. 

 
P. Bekiaris – pýtal sa na uznesenie č. 38/2015 o náplni práce Komisie sociálnej, dáva na zváţenie, či 

prvé dva body náplne práce Komisie sociálnej by nemali byť vypustené. 

Vyjadril sa kontrolór MČ – komisia nemá právo zasahovať do rozhodnutia starostu o poskytnutí dávok, 
lebo ich priznávanie sa riadi zákonom o správnom konaní, ale komisia ako orgán poradný, iniciatívny 

môţe sama prichádzať s návrhmi, poslanci majú právo ísť do rodín a skúmať podmienky v nich. 
Ďalej upozornil, ţe uznesením č. 45/2015 bolo zrušené VZN č. 40 z 25.2.2004, ktorým bol 

vydaný Poţiarny poriadok MČ Košice - Sever, ale VZN je stále na webovej stránke medzi platnými. 

P. Filipko doplnil, ţe okrem zákona máme platné Pravidlá pre priznávanie jednorazovej dávky, ktoré 
boli schválené v predchádzajúcom volebnom období a tie hovoria, ţe rozhoduje starosta po 

prerokovaní ţiadosti v komisii sociálnej.  
 

P. Zimmermannová – uznesenie č. 124/2012 o tom, v akej forme poslanci dostávajú materiály by 

chcela doplniť o text, aby poslanci ostatné podklady vytvorené zamestnancami MÚ dostávali vo 
Worde, aby si mohli priamo do textu robiť poznámky. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 13 ods. 8 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov potvrdzuje Uznesenie č. 124/2012 zo 

dňa 6.8.2012 v nasledovnom znení: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 

ţiada 

 
starostu MČ Košice – Sever zabezpečiť, aby poslanci MZ MČ Košice – Sever dostávali podklady – 

programový rozpočet MČ Košice – Sever a materiály súvisiace s programovým rozpočtom 
v elektronickej forme v excelovskej tabuľke a podklady, ktoré sú vytvorené zamestnancami miestneho 

úradu určené na prejednávanie v komisiách, miestnej rade a na miestnom zastupiteľstve vo Worde. 
 

Termín: stály 

Z: v texte  
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Uznesenie č. 240/2014 a uznesenie č. 51/2015 – boli navrhnuté vypustiť zo sledovania, týkali sa 

Lomnickej ulice a výstavby bytového domu v mieste zauhľovne. Investor sa zaviazal, ţe ak bude 

stavať, vytvorí 14 parkovacích miest. Je toho názoru, ţe by mali prijať nové uznesenie, pripravila 
návrh uznesenia. 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 

1. berie na vedomie informáciu investora o zámere vytvorenia 14 parkovacích miest na 
Lomnickej ulici 

2. ţiada starostu mestskej časti, aby sledoval plnenie zámeru investora a priebeţne informoval 
miestne zastupiteľstvo o stave realizácie tohto zámeru. 

 
Termín: priebeţne aţ do splnenia zámeru 

Z: v texte  
 

P. Gibóda sa vyjadril, ţe toto uznesenie malo byť navrhnuté v bode Informácia o stavebných 

aktivitách MČ Košice – Sever. 

K predchádzajúcemu návrhu uznesenia p. Zimmermannovej uviedol - v minulosti sa materiály 
označovali správne a chronologicky, ţiada úrad, aby dodrţiaval správne označovanie materiálov. 

 
P. Hučko sa opakovane vyjadril k uzneseniu o spomaľovacích retardéroch na Starej spišskej ceste – 

uznesenie bolo splnené, mestská časť poţiadala mesto Košice o osadenie spomaľovacích prahov, 

mesto Košice ako cestný správny orgán, správca cesty a ako prevádzkovateľ MHD našu poţiadavku 
neschválilo z dôvodu, ţe touto ulicou prechádza MHD a na cestách, kde premáva MHD sa retardéry 

neosadzujú. Tento list od mesta Košice poslancom poskytol. 
Potom reagoval na vystúpenie p. Gibódu ohľadom pozemku na ul. Lomnickej – súhlasí s tým, ţe je to 

veľká plocha, mestská časť z nej má záväzok, ale na druhej strane vzhľadom nato, ţe sa tam rieši 
statická doprava v súvislosti s výstavbou domu, je pre mestskú časť výhodnejšie tieto plochy mať 

v správe a mať na ne priamy dosah, po doriešení vzťahu investor - výstavba parkoviska, je moţné 

mestu odovzdať nielen vybudované parkovacie plochy, ale aj zeleň, ktorá tam ostane. Nedá sa 
porovnať prípad Stanice Mestskej polície na Mieri a Lomnická ulica, lebo ak by sme sa zbavili pozemku 

na Lomnickej ul. dosiahli by sme to, ţe riešenie statickej dopravy by nás stálo polrok vybavovania 
zmluvného vzťahu, ak nájdeme riešenie, budeme mať zviazané ruky, lebo nebudeme mať vzťah 

k pozemku, teraz vzťah k pozemku máme a je nelogické, aby sme sa ho vzdávali. 

 
Poslanec J. Polaček podal procedurálny návrh na prerušenie rokovania prerokovaním bodu č. 11 

a zvolanie pokračovania schôdze MZ na deň 14.10.2015 o 15.00 hod. 
Starosta dal o tomto procedurálnom návrhu hlasovať, hlasovalo 9 poslancov. 

 

Hlasovanie č. 17:  za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,    

procedurálny návrh bol schválený. 

 
Starosta ukončil diskusiu a poţiadal návrhovú komisiu, aby postupne prečítala návrhy uznesení. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
konštatuje, že 
 
Uznesenie č. 68/2015 ostáva v platnosti a sledovaní, nakoľko je nesplnené, 
Uznesenie č. 63/2015 ostáva v platnosti a sledovaní, 
Uznesenie č. 49/2015 ostáva v platnosti a sledovaní, 
Uznesenie č. 46/2015 ostáva v platnosti a sledovaní a 
Uznesenie č. 298/2014 nie je splnené, ostáva v platnosti a sledovaní. 
                   
Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 9 poslancov.  
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Hlasovanie č. 18: za - 5,  proti – 0,  zdrţal sa – 4,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 

P. Gibóda prečítal 1. návrh uznesenia pripravený p. Zimmermannovou. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 13 ods. 8 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov potvrdzuje 
Uznesenie č. 124/2012 zo dňa 6.8.2012 v nasledovnom znení: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 
žiada 
 
starostu MČ Košice – Sever zabezpečiť, aby poslanci MZ MČ Košice – Sever dostávali 
podklady – programový rozpočet MČ Košice – Sever a materiály súvisiace s programovým 
rozpočtom v elektronickej forme v excelovskej tabuľke a podklady, ktoré sú vytvorené 
zamestnancami miestneho úradu určené na prejednávanie v komisiách, miestnej rade a 
na miestnom zastupiteľstve vo Worde. 
 
Termín: stály 
Z: v texte  
 
Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 9 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 19: za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   

              uznesenie bolo prijaté. 
 

P. Gibóda prečítal 2. návrh uznesenia pripravený p. Zimmermannovou. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 

1.    berie na vedomie informáciu investora o zámere vytvorenia 14 parkovacích miest 
       na Lomnickej ulici 
2.   žiada starostu mestskej časti, aby sledoval plnenie zámeru investora a priebežne 
      informoval miestne zastupiteľstvo o stave realizácie tohto zámeru. 

 

Termín: priebežne až do splnenia zámeru 
Z: v texte  

 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 9 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 20: za - 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
P. Gibóda prečítal pozmeňujúci návrh k pripravenému návrhu uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
 
a)  berie na vedomie správu o plnení uznesení MZ  
b)  konštatuje, že  v platnosti  zostávajú  uznesenia  č. 65/2011, 207/2013, 277, 279, 

308/2014, 29, 33, 52, 53, 56, 59, 60/2015  
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c) konštatuje, že uznesenia č. 36, 37, 51, 65, 67/2015  
sú platné a vypúšťajú sa zo sledovania, 

d)  konštatuje,  že   uznesenia  č.  46/2011, 190, 206, 220/2013, 295, 296, 297, 299, 
300, 301, 302, 303, 304, 305, 306, 307/2014, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 
14, 15, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 32, 35, 38, 39, 40, 43, 44, 45, 47, 
48, 50, 55, 57, 58, 61//2015  
sú splnené a vypúšťajú sa zo sledovania,  

e) konštatuje, že uznesenia č. 28, 31 písm. a), 41, 42, 54, 62, 64, 66/2015  
sa vypúšťajú zo sledovania, 

f)  ruší uznesenia č. 124/2012, 282, 294/2014. 
 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 9 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 21: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 1,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 

 
6.  Správa kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever o výsledkoch následnej finančnej 

kontroly ZOS a OS 
   
Starosta odovzdal slovo kontrolórovi MČ, aby uviedol svoju správu. 

Kontrolór MČ - správa podrobne hodnotí stav na úseku poskytovania sociálnych sluţieb v ZOS 
a terénnej opatrovateľskej sluţby. Legislatívne podmienky, ktoré zákon o poskytovaní sociálnej sluţby 

ukladá poskytovateľovi, mestská časť v plnom rozsahu splnila a plní. V oblasti príjmov MČ dosahuje 
príjmy, ktoré sú stanovené rozpočtom a ktoré jej vyplývajú z osobitných predpisov. Problém je v tom, 

ţe počnúc rokom 2012 najmä v ZOS došlo k zníţeniu celkových príjmov najmä z úrovne štátu. Príjmy 

od klientov, ktoré inkasujeme, keď to rozpočítame na jedného klienta, sú vyššie ako priemerné 
ekonomické náklady, výber je priaznivý, zmluvy sa uzatvárajú správne. Nemáme pohľadávky voči 

klientom, klienti si uhrádzajú svoje záväzky za poskytované sociálne sluţby včas. Mali by sme mesto 
Košice poţiadať o účelové finančné prostriedky na financovanie ZOS, aby sme nato nemuseli doplácať 

z vlastného rozpočtu. Oblasť výdavkov – celkové výdavky z pohľadu rozpočtu sú v poriadku, lebo 

neboli prekračované v jednotlivých rokoch ani v jednotlivej výdavkovej klasifikácii. Uţ pri schvaľovaní 
rozpočtu sú výdavky schvaľované vo vyššom objeme ako sú naše reálne príjmy. Uţ v rozpočte 

akceptujeme nesúlad medzi príjmami a výdavkami a počítame s tým, ţe to budeme platiť z vlastných 
rozpočtových prostriedkov z iných zdrojov. Preto oblasť výdavkov rozobral podrobnejšie a konštatoval, 

ktoré výdavky by tam nemali byť. Najcitlivejšia oblasť je oblasť mzdová, výška platov zamestnancov 

na týchto 2 úsekoch bola taká, ţe v niektorých prípadoch sme sa dostávali pod hranicu minimálnej 
mzdy, bolo to potrebné upraviť. Ak konštatoval, ţe sa táto činnosť dala vykonávať aj bez odmien 

a výdavkov na osobné ohodnotenie, konštatoval to vo vzťahu k tým prostriedkom, ktoré máme reálne 
za sociálne sluţby. Tieto 2 zloţky sú nenárokovateľné, ale je otázne, či by to bolo správne vo vzťahu 

k zamestnancom, toto necháva na posúdenie miestnemu zastupiteľstvu. Boli zistené nejaké 
nedostatky, ale z hľadiska celkového financovania sociálnych sluţieb ide o také výšky, ktoré zásadným 

spôsobom neovplyvňujú financovanie sociálnych sluţieb ani neriešia ten deficit, ktorý tam vzniká. 

Vyzdvihol pozitívny prístup starostu MČ, prednostu MÚ a zamestnancov pri vykonávaní kontroly, tak by 
to malo byť aj v budúcnosti, lebo kontrola má slúţiť k odstráneniu nedostatkov v nasledujúcom 

období. 
 

Starosta otvoril diskusiu. 

 
P. Bekiaris – v správe sa viackrát píše o nesúlade, porušení, nesprávnom postupe, pýta sa, či mestskej 

časti vznikla nejaká škoda, lebo ide o verejné financie, v správe sa o tom nehovorí. 
Kontrolór MČ odpovedal, ţe škoda nevznikla. Sú rôzne stupne porušenia, ak by vznikla škoda alebo 

nehospodárne nakladanie, bolo by konštatované porušenie zákona o rozpočtovej disciplíne. 
P. Gibóda – poďakoval kontrolórovi MČ, je spokojný s poskytnutými informáciami a so spôsobom 

spracovania správy. Chce upozorniť kolegov poslancov na ten veľký deficit. Za tie peniaze by sa dalo 

spraviť veľa pre obyvateľov Severu, dotujeme sluţbu, ktorú nemáme dotovať. Treba sa zamyslieť, čo 
ďalej so sociálnymi sluţbami. 
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Poslankyňa Kaţimírová – citovala zo správy niektoré údaje – rozdiel medzi príjmami a výdavkami, kým 

v roku 2010 mestská časť doplácala 116 EUR, v roku 2014 to uţ bolo 25 644 EUR, za 4 roky to 

extrémne narástlo, mesto musí prevziať zodpovednosť za financovanie sociálnych sluţieb. 
 

Z rokovacej miestnosti odišla poslankyňa Anna Zimmermannová, kvórum sa zníţilo na 8. 
Do diskusie sa nikto viac nehlásil, starosta ju ukončil. 

P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 b e r i e   n a  v e d o m i e 

Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sever o výsledkoch následnej finančnej kontroly 
vykonanej na Miestnom úrade Mestskej časti Košice - Sever – Zariadenie opatrovateľskej 
služby, Ťahanovské riadky 91 a terénna opatrovateľská služba. 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 22: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   

              uznesenie bolo prijaté. 
 
 

6.1.  Riešenie financovania sociálnych služieb v MČ Košice – Sever na základe správy 
        o výsledkoch následnej finančnej kontroly ZOS a OS 

 
Bod uviedol poslanec Polaček. Zdôraznil, ţe správa kontrolóra naplnila jeho očakávania a jasne z nej 

vyplynulo, ţe mestská časť dopláca na sociálne sluţby a tieto peniaze chýbajú na rozvoj MČ. Treba si 

povedať, čo ďalej. 
 

Starosta otvoril diskusiu. 
 

P. Kaţimírová – riešenie bolo načrtnuté uţ v správe – dôrazne ţiadať mesto, aby poskytlo viac peňazí 

na túto sluţbu ako doteraz. 
P. Stavrovský – mestská časť sa tejto sluţby vzdať nemôţe, Štatút mesta Košice je pre nás záväzný, 

sme povinní plniť jeho ustanovenia, bez jeho zmeny to nejde. 
P. Bekiaris – tú sluţbu môţeme poskytovať ďalej, ale musia sa zmeniť finančné podmienky, 

nemôţeme naďalej odoberať peniaze z rozpočtu, ktoré by mali slúţiť na rozvoj mestskej časti. 

P. Filipko – nebol by to prvý prípad, ţe niektorá mestská časť v tomto meste nedodrţiava Štatút, lebo 
mesto nedáva dostatok peňazí na úlohy stanovené Štatútom, to je dôvod ţiadať mesto. Zaujímalo by 

ho, k čomu dospela mestská časť v súvislosti so sociálnymi sluţbami.  
P. Polaček – jedným z riešení je prijať uznesenie, ţe mestská časť do rozpočtu na rok 2016 nezahrnie 

vlastné finančné prostriedky na tieto sluţby a poveriť starostu, aby oboznámil s týmto uznesením 
mesto Košice. Treba túto tému otvoriť, nemôţme donekonečna niečo platiť, keď nato nemáme. 

 

P. Stavrovský – skôr navrhuje prijať uznesenie, ktorým sa vyzve mesto Košice, aby vytvorilo 
podmienky pre riadne zabezpečenie a plnenie úloh, aby mesto vo svojom rozpočte na rok 2016 

počítalo s týmto navýšením. 
 

Poslanci Polaček a Filipko pripravili návrh uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
 
a)     žiada mesto Košice zabezpečiť pre mestskú časť dostatočné množstvo finančných 



Zápisnica zo VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 23.9.2015 a                         strana  17  

z jeho pokračovania konaného dňa 26.10.2015 
 
Overili: 

 
 

  prostriedkov  na  poskytnutie  sociálnych služieb  v zmysle  Štatútu  mesta  Košice 
  v rozpočte na rok 2016 
  

b)     žiada starostu rokovať s mestom Košice v zmysle bodu a). 
 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 23: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 

 
7.  Prerokovanie platu starostu MČ Košice - Sever na rok 2015  

 
Starosta odovzdal slovo p. Luczymu, vedúcemu oddelenia ekonomického a hospodárskej správy. 

P. Luczy - v súlade s § 4 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov sa predkladá na prerokovanie výška 

platu starostu MČ Košice – Sever v zmysle zákona, prepočítaná podľa údajov zverejnených 

Štatistickým úradom SR za predchádzajúci kalendárny rok, t.j. výšky priemernej mzdy zamestnanca 
v národnom hospodárstve za rok 2014 a počtu obyvateľov MČ Košice – Sever k 31.12.2014. Plat 

starostu musí podľa ustanovenia § 4 ods. 4 zákona raz ročne prerokovať miestne zastupiteľstvo 
a jeho presná výška musí byť uvedená v zápisnici zo zasadnutia MZ. Výpočet platu starostu je 

uvedený v dôvodovej správe, bol prepočítaný na 60 % úväzok. 

Plat starostu od 1.1.2015 pri 60 % úväzku je 1488 €. 
 

Starosta otvoril diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, preto ju uzatvoril. 

 
 P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 
 
podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 
neskorších predpisov určuje plat starostu MČ Košice – Sever pre rok 2015 podľa 
ustanovenia § 3 ods. 1 v spojení s ustanovením § 4 ods. 1 bod 6 zákona 253/1994 Z.z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov vo výške 1 488 € mesačne ako 2,89 násobok priemernej mesačnej 
mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok pri 60% 
úväzku. 
 
Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 24: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 
 

7.1.  Projekt spolufinancovania parkovacích miest s KSK v roku 2016  
 

Bod uviedol poslanec Polaček. O projekte informoval na komisii rozvoja, ktorá projekt podporila a 

prijala o tom uznesenie. Podstatou je spôsob riešenia vybudovania parkovacích miest v okolí Polikliniky 
Sever. KSK spracoval štúdiu, ktorá počíta s 20 parkovacími miestami. Budova Polikliniky Sever je 

majetkom KSK, pozemky patria mestu Košice a je to v katastri MČ Košice – Sever. KSK poţiada mesto 
Košice o pozemky a v spolufinancovaní s MČ Košice – Sever, prípadne ďalšími subjektami sa pokúsi 

postaviť v budúcom roku parkovaciu plochu za Poliklinikou Sever. Prečítal pripravený návrh uznesenia. 

 
Starosta otvoril diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, preto ju uzatvoril. 
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P. Gibóda za návrhovú komisiu prečítal návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 
 
a)     súhlasí s podporou projektu spolufinancovania parkovacích miest na ulici Tolstého 
        (za  Poliklinikou  Sever)   s  Košickým  samosprávnym  krajom,   prípadne  ďalšími 
        subjektami 
b)     žiada  zahrnúť  do  rozpočtu  MČ   Košice – Sever  na  rok  2016  aktivitu  výstavba 

parkovacích miest Poliklinika Sever kapitálové výdavky v hodnote maximálne 50 % 
hodnoty projektu, avšak v maximálnej výške 15 000,- EUR.   

 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 25: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   

              uznesenie bolo prijaté. 
 
Poslanec Gibóda podal procedurálny návrh, aby sa body č. 8 a 9 presunuli na rokovanie dňa 

14.10.2015. Prečítal znenie procedurálneho návrhu: MZ MČ Košice - Sever schvaľuje procedurálny 
návrh na presunutie bodov č. 8 a 9 z programu VII. MZ zo dňa 23.9.2015 na pokračovanie rokovania 

VII. MZ, ktoré sa bude konať dňa 14.10.2015.  

 
Starosta vyzval kontrolóra MČ, aby sa vyjadril, či v zmysle rokovacieho poriadku sa môţu presunúť 

body, keď uţ bol schválený program rokovania. 
Kontrolór MČ – jeden procedurálny návrh tu uţ bol, ţe sa rokuje do bodu 11. a ten bol schválený, 

nepovaţuje to za šťastné riešenie. 
 

Poslanec Filipko – riešil by to spôsobom otvoriť bod 8. a prerušiť prerokovanie tohto bodu 

a pokračovať v ňom na pokračovaní rokovania a takisto otvoriť aj bod 9. a prerušiť prerokovanie 
procedurálnym návrhom, aby sa nemenil program. 

 
Starosta otvoril bod 8. Monitorovacia správa Programového rozpočtu MČ Košice – Sever k 30.6.2015. 

P. Gibóda podal procedurálny návrh na prerušenie prerokovania  bodu 8. 

Starosta dal o procedurálnom návrhu hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 26: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 1 (p. Blišťan),   
            návrh bol schválený. 
 
Potom starosta otvoril bod 9. Návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015. 

P. Gibóda podal procedurálny návrh na prerušenie prerokovania  bodu 9. 
Starosta dal o procedurálnom návrhu hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.   

 

Hlasovanie č. 27: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 1 (p. Blišťan),   
            návrh bol schválený. 
 
 

10.  Návrh zmeny VZN č. 47 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

       trhových miestach na území Mestskej časti Košice – Sever 
 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. 
 

P. Polaček – poslankyňa Zimmermannová ho poţiadala, aby v jej mene prečítal 2 návrhy uznesení, tak 
ako ich odporučila komisia rozvoja. Prvé je uznesenie, ktoré k tomuto bodu pripravil úrad, ide o zmenu 

VZN č. 47 Dodatkom č. 1. Druhý návrh uznesenia je nový a vzišiel z rokovania komisie rozvoja. 

 
Miestny úrad navrhoval toto znenie dodatku: 
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Dodatkom č. 1 sa VZN č. 47 mení a dopĺňa nasledovne: 

V Prílohe č. 1 k VZN MČ Košice - Sever č. 47 sa v ustanovení § 8 ods. 5 dopĺňa veta: 

Správca trhoviska môţe rozhodnúť o stanovení skoršieho alebo neskoršieho začiatku a konca uzávery 

trhovísk uvedených v predchádzajúcej vete.   

 

Komisia rozvoja odporúča na koniec tejto vety doplniť text: „zohľadňujúc pritom hospodárnosť 

prevádzky trhovísk“. Veta by po doplnení znela takto:  

Správca trhoviska môţe rozhodnúť o stanovení skoršieho alebo neskoršieho začiatku a konca uzávery 

trhovísk uvedených v predchádzajúcej vete zohľadňujúc pritom hospodárnosť prevádzky trhovísk.   

 

Druhý návrh uznesenia je nový a vzišiel z rokovania komisie rozvoja. P. Polaček ho prečítal. 
Do diskusie sa nikto viac nehlásil, starosta ju ukončil.   

 

P. Gibóda za návrhovú komisiu prečítal návrh prvého uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona 
č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 
 
schvaľuje 
  
Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu MČ Košice – Sever č. 47 o podmienkach 
predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území Mestskej časti 
Košice – Sever v znení, ktoré je prílohou tohto uznesenia. 
 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 28: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 
Dodatok č. 1 k VZN č. 47 bol schválený kvalifikovanou 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

Potom prečítal návrh druhého uznesenia k tomuto bodu. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 
 
žiada 
 
starostu mestskej časti, aby zabezpečil: 
 

1. riešenie nového vstupu pre zásobovacie vozidlá predávajúcich na trhovisku Mier 
spoza budovy obchodného centra alebo z medziblokovej cestnej komunikácie 
s prihliadnutím na potreby predávajúcich, na zabezpečenie bezpečnosti kupujúcich 
a oprávnené záujmy vlastníkov priľahlých nehnuteľností, 

2. vyznačenie hraníc trhoviska pri OC Mier a OC Merkúr,  
3. určenie času zásobovania trhu pri OC Mier s prihliadnutím na potreby 

predávajúcich, na zabezpečenie bezpečnosti kupujúcich a oprávnené záujmy 
vlastníkov priľahlých nehnuteľností. 

 
Termín: do 31.12.2015 
Z: v texte  
 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  
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Hlasovanie č. 29: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 

 
11.  Návrh VZN č. 49/2015 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb 

 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. 
 

P. Gibóda – poţiadal, aby prednosta MÚ ako predkladateľ tohto materiálu informoval, čo to bude 
znamenať pre obyvateľov Severu, čo sa zmení pri komunikácii s úradom. 

 
Prednosta MÚ – v rámci pôsobnosti mesta Košice a mestských častí funguje projekt riadený mestom 

Košice pod názvom „Elektronizácia sluţieb mesta Košice.“ Mesto Košice sprístupní „Integrovaný 

informačný systém mesta Košice“ aj mestským častiam v Košiciach za určitých podmienok. Návrh VZN 
č. 49/2015 bol distribuovaný z úrovne mesta všetkým mestským častiam a vytvára predpoklad na 

spôsob výkonu verejnej moci v zmysle zákona č. 305/2013 Z.z. V § 1 návrhu VZN sa hovorí, ţe MČ 
Košice - Sever poskytuje elektronické sluţby prostredníctvom integrovaného systému spolu s mestom 

Košice plus samostatne ako mestská časť môţe zabezpečiť úkony ústredného portálu prostredníctvom 

www.slovensko.sk. 
P. Gibóda – pýtal sa, či to znamená, ţe ak občan podá nejaký podnet cez ústredný portál, bude to 

riešiť aj mestská časť. 
Odpovedal prednosta MÚ – verí, ţe áno, ide o to, aby sme boli prepojení s mestom Košice, malo by to 

pomôcť a zjednodušiť riešenie problémov. 
Doplnila ho p. Vacová, vedúca Kancelárie prvého kontaktu – občan môţe podať podnet aj písomne aj 

elektronicky, systémy budú fungovať paralelne. Ide o prepojenie, robilo to mesto, mestské časti sú len 

partnermi mesta. Občan sa dostane na stránku mesta a podľa kompetencií sa rozhodne, či sa bude 
dotazovať mesta alebo mestskej časti. 

Starosta – spustenie tohto systému si bude vyţadovať nejaké náklady na výpočtovú techniku, práve 
sa tomu venujú, zisťujú, čo je k tomu potrebné, výpočtová technika na úrade je v ţalostnom stave.  

P. Gibóda – ak schválením tohto VZN vzniknú mestskej časti náklady, do budúcnosti to treba uviesť, 

aby poslanci vedeli, ţe s tým treba počítať. 
Starosta - z mesta je zapoţičaný nový laptop na prvotné spustenie tohto systému, prax ukáţe ako to 

bude fungovať. 
 

Starosta ukončil diskusiu. 

P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona 
č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 
 
schvaľuje 
  
Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Sever č. 49/2015 o  poskytovaní 
elektronických služieb.   
                        
Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 30: za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 
VZN č. 49/2015 bolo schválené kvalifikovanou 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

Starosta prerušil rokovanie VII. zasadnutia MZ a pripomenul, ţe VII. zasadnutie bude pokračovať dňa 
14.10.2015 o 15.00 hod.  



Zápisnica zo VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 23.9.2015 a                         strana  21  

z jeho pokračovania konaného dňa 26.10.2015 
 
Overili: 

 
 

Starosta MČ zvolal pokračovanie VII. zasadnutia MZ MČ Košice – Sever na deň 7.10.2015 o 13.00 hod. 

na prerokovanie zostávajúcich bodov schváleného programu. O 13.30 hodine bolo v rokovacej 

miestnosti prítomných 5 poslancov z celkového počtu 13 poslancov, z toho len 3 poslanci sa podpísali 
na prezenčnú listinu, dvaja sa podpísať odmietli, hoci boli prítomní. MZ nebolo spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Starosta vyhlásil, ţe dnešné rokovanie sa ruší na základe článku V. bod 6. Rokovacieho 
poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever, ktorý hovorí, ţe ak sa nezíde 

dostatočný počet poslancov do 30 minút po čase určenom na začiatok rokovania MZ, zvolá starosta do 

14 dní nové zasadnutie na prerokovanie zostávajúceho programu.  
 

V zmysle tohto ustanovenia rokovacieho poriadku MZ starosta MČ zvolal ďalšie pokračovanie VII. 
zasadnutia MZ MČ Košice – Sever na deň 21.10.2015 o 8.30 hod. na prerokovanie zostávajúcich 

bodov schváleného programu. Zopakovala sa tá istá situácia ako dňa 7.10.2015. O 9.00 hod. bolo 
v rokovacej miestnosti prítomných 7 poslancov z celkového počtu 13 poslancov, z toho len 5 poslanci 

sa podpísali na prezenčnú listinu, dvaja sa odmietli prezentovať. MZ nebolo spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Starosta o 9.00 hod. vyhlásil, ţe dnešné rokovanie MZ nie je uznášaniaschopné, na 
základe článku V. bod 6. Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 

sa ruší a prekladá sa na deň 26.10.2015 o 15.00hod.   
 
 
Pokračovanie VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 
dňa 26.10.2015 o 15.00 hodine. 

 
Počet prítomných:  9 – podľa priloţenej prezenčnej listiny  

 
Počet neprítomných:  4  (p. Baláţ, Gibóda, Kalanin a Zimmermannová sa ospravedlnili)  

 

Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta Mestskej časti Košice – Sever 
    Matúš Háber – prednosta MÚ Mestskej časti Košice – Sever 

Pavol Hanušin – kontrolór Mestskej časti Košice - Sever 
 

Starosta MČ Košice - Sever Marián Gaj otvoril pokračovanie VII. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

a privítal poslancov. Konštatoval, ţe v čase otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti prítomných 9 
poslancov a teda, ţe MZ je uznášaniaschopné.  

 
Starosta Gaj pripomenul, ţe overovateľmi zápisnice zo VII. zasadnutia miestneho zastupiteľstva sú 

poslanci Dagmar Kaţimírová a Štefan Kertés.  

 
Za zapisovateľa určil zamestnanca MČ Ivetu Pankovičovú. 

     
Starosta Gaj pripomenul, ţe do návrhovej komisie poslanci schválili poslancov Marcela Gibódu 

a Dagmar Kaţimírovú a do mandátovej komisie poslancov Štefana Baláţa a Kosmasa Bekiarisa.  
 

 

8.  Monitorovacia správa Programového rozpočtu MČ Košice – Sever k 30.6.2015 
 

Starosta otvoril diskusiu.  
 

Poslanec Polaček – monitorovacia správa vykazuje mnoţstvo nepresností, uţ minule, keď schvaľovali 

záverečný účet upozornil na nedostatky v textovej časti, nič sa nezmenilo. 
 

Do diskusie sa nikto viac nehlásil, starosta ju ukončil.  
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia. 

  
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
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berie na vedomie 
 
Monitorovaciu správu Programového rozpočtu MČ Košice – Sever k 30.06.2015. 
 
Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 9 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 31: za - 8,  proti – 1,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 
 
9.  Návrh 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 

 
Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

  

Poslanec Polaček – má pripravené 4 pozmeňujúce návrhy, ktoré pripravili spolu s poslancom Gibódom, 
všetkým poslancom ich poslal. 

 
1. pozmeňujúci návrh sa týka Komunitného centra – navrhuje neschváliť zmenu rozpočtu v tejto 

časti a na decembrové zasadnutie MZ predloţiť návrh 2. zmeny PR. Prečítal jeho znenie. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever v zmysle príslušných ustanovení: 
 
A) pozmeňuje  
v návrhu  1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 
 
v Programe 6: Sociálne služby, podprogram 6. Komunitné centrum  
bežné výdavky 
funkčná klasifikácia 04.1.2 Všeobecná pracovná oblasť 
  Návrh 1. Zmeny Pozmeňujúci návrh  

1 Mzdy, platy a ostatné osobné vyrovnania 86 € 0 €  

2 Poistné a príspevky do poisťovní 22 € 0 €  

4 Poštovné a telekomunikačné služby 200 € 0 €  

5 Stravovanie 1.981 € 0 €  

6 Prídel do soc. fondu 270 € 0 €  

7 Nemocenské dávky 300 € 0 €  

     

 Spolu 2.859 € 0 €  

 Rozdiel                 2.859 €  

Finančný rozdiel z pozmeňovacieho návrhu sa stane súčasťou prebytku programového rozpočtu na 
rok 2015 (+2.859€) 
 
B) žiada  
Starostu MČ Košice – Sever predložiť na decembrové miestne zastupiteľstvo: 

a) návrh 2. zmeny programového rozpočtu pre  Komunitné centrum 
b) písomnú koncepciu Komunitného centra s výhľadom na tri roky 
c) písomné vyhodnotenie realizácie súčasného projektu KC 
d) predložiť doklady o predbežnej finančnej kontrole v súvislosti s výdajmi na KC. 

 

P. Polaček citoval z pripravenej dôvodovej správy - v zmysle zákona o obecnom zriadení v spojitosti 

so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom o finančnej kontrole a vnútornom 
audite kaţdý výdaj, ktorý podlieha verejným financiám z rozpočtu obce, musí byť v súlade so 
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schváleným rozpočtom. Zároveň povinnosťou obce je predloţiť a nechať poslancov schváliť kaţdú 

zmluvu, resp. projekt, ktorý nie je krytý rozpočtom a v budúcnosti môţe mať na jeho čerpanie dopad. 

Za dopad na čerpanie rozpočtu sa povaţujú akékoľvek výdaje, ale aj plnenia ako sú pokuty či penále, 

ktoré z akejkoľvek zmluvy môţu v budúcnosti plynúť. Poslanci boli uvedení do omylu, lebo v zápisnici 

z rokovania miestneho zastupiteľstva zo dňa 13.05.2015 v bode 5.2. Komunitné centrum na strane 10, 

starosta Gaj odpovedá na otázku poslanca Polačeka ohľadne financovania a dôvodu neschvaľovania 
projektu: „starosta Gaj doplnil, ţe informácia o zriadení KC bola predloţená na rokovanie miestnej 

rady. Z dôvodu, ţe KC je 100% financované z Implementačnej agentúry nebolo potrebné schválenie v 
MZ MČ Košice – Sever.“  

Uţ samotná zmluva, ktorá bola predloţená na podpis mestskej časti z Implementačnej agentúry vo 

svojich ustanoveniach pripúšťa výdaje. Práve preto povinnosťou starostu bolo zmluvu verifikovať 
miestnym zastupiteľstvom, nakoľko výdaj nebol zachytený v programovom rozpočte. Potom citoval 

článok 3 a článok 5 Smernice o vykonávaní predbeţnej finančnej kontroly. Konštatoval, ţe na základe 
vyššie uvedeného neschválením projektu Komunitného centra poslancami a následne podpisom 

zmluvy s Implementačnou agentúrou došlo k porušeniu konkrétnych zákonných ustanovení. Z toho 

dôvodu navrhuje neschváliť zmenu rozpočtu v časti Komunitné centrum a poţiadať starostu 
o predloţenie dokladov podľa bodu B) navrhovaného uznesenia. 

 

2. pozmeňujúci návrh korešponduje s uznesením Finančnej komisie, pričom v podpoloţke č. 3 
Odmeny na základe dohôd suma 1.500 € súvisí s poţiadavkou na usporiadanie archívu MČ. Prečítal 

jeho znenie. 
 

Návrh uznesenia: 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever v zmysle príslušných ustanovení: 

 
pozmeňuje  

v návrhu  1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 
 

v Programe 7: Podporná činnosť, podprogram 1. Podporná činnosť – správa obce  

beţné výdavky 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 
  Návrh 1. Zmeny Pozmeňujúci návrh  

1 Mzdy, platy a OOV (prednosta, zamestnanci MÚ) +17.000 € 0 €  

2 Poistné a príspevky do poisťovní + DDP + 7.241 € 0 €  

37 Odmeny na základe dohôd + 4.286 € + 1.500 €  

     

 Spolu + 28.527 + 1.500  

 rozdiel                               27.027  

 
Finančný rozdiel z pozmeňovacieho návrhu sa stane súčasťou prebytku programového rozpočtu na rok 

2015 (+27.027€). 

 
3. pozmeňujúci návrh poslanca Polačeka: Pozmeňujúci návrh korešponduje s odpoveďou 

starostu na otázky poslancov v oblasti upratovania trhoviska Mier. Zo správy vyplýva, ţe v mesiacoch 
január – marec sa upratovanie trhoviska nerealizovalo, čo korešponduje s úsporou jednej štvrtiny 

nákladov. Úsporou z pozmeňovacieho návrhu navrhujú opraviť nedokončené podhľady z rekonštrukcie 
DC a doplniť v podhľadoch svietidlá. Prečítal jeho znenie. 

 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever v zmysle príslušných zákonných 

ustanovení  
pozmeňuje  

v návrhu 1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015  
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v Programe 1: Služby občanom 1. Trhovisko Mier, Merkúr, Podhradová 

bežné výdavky  

Funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obcí – Trhovisko Mier 
 

  Návrh 1. Zmeny Pozmeňujúci návrh  

4 Dohody na upratovanie trhoviska 0 € - 300 €  

 Poistné a príspevky do poisťovní 0 € - 105 €  

     

 Spolu 0 € - 405 €  

 rozdiel  - 405 €  

 

v Programe 6: Sociálne služby 2. Denné centrum 

bežné výdavky 
Funkčná klasifikácia 09.5.0 Denné centrum 

  Návrh 1. Zmeny Pozmeňujúci návrh  

4 Opravy a údržba 0 € + 405 €  

 Pozn. (oprava podhľadov a doplnenie 

svietidiel)  

   

     

 Spolu 0 € + 405 €  

 rozdiel + 405 €  

 

Finančný  rozdiel z pozmeňujúceho návrhu nevzniká a nemá vplyv na bilanciu rozpočtu. 
 
 
4. pozmeňujúci návrh poslanca Polačeka:  

Z dôvodu kolujúcich informácii o nedostatočnom a zle nastavenom finančnom krytí podujatia Advent 

na Mieri je potrebné predloţiť koncept podujatia s rozpisom poţadovaných výdajov. Domnievame sa, 
ţe obľúbené podujatie je potrebné zachovať a podporovať. Základným atribútom celého 

schvaľovacieho procesu v miestnom zastupiteľstve je transparentnosť výdajov na vopred schválený 
program tohto jedinečného podujatia. Kultúrna komisia pri MZ ako poradný a odborný orgán 

miestneho zastupiteľstva je dostatočne kompetentným orgánom, aby na základe predloţených 

podkladov a vyhodnotení z minulých období zaujala stanovisko a odporučila uznesenie miestnemu 
zastupiteľstvu. Je len v rukách samosprávy, ako rýchlo a včas predloţí podklady a zabezpečí 

schvaľovací proces. Prečítal jeho znenie. 
 

Návrh uznesenia: 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sever v zmysle príslušných ustanovení: 
 
A) pozmeňuje  
v návrhu  1. zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 
 
v Programe 4: Kultúra a šport, podprogram 6. Občasník Kuriér zo Severu  
bežné výdavky 
funkčná klasifikácia 08.3.0. Vysielacie a vydavateľské služby  
  Návrh 1. Zmeny Pozmeňujúci návrh  

1 Tlač a distribúcia Kuriéra zo Severu 0 € - 1.000 €  

     

     

 Spolu 0 € - 1.000 €  

 rozdiel - 1.000 €  

Finančný rozdiel z pozmeňovacieho návrhu sa stane súčasťou prebytku programového rozpočtu na 
rok 2015 (+1.000€) 
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B) žiada starostu MČ Košice – Sever, 
      aby v súvislosti s financovaním kultúrnej akcie Advent na Mieri 
  

a) predložil do komisie kultúry detailný rozpočet a program podujatia na rok 2015, 
b) do 15.11.2015 zvolal rokovanie MZ a požiadal poslancov MZ o schválenie zmeny rozpočtu 

v súvislosti s organizáciou podujatia. 
 

 
Do diskusie sa prihlásil p. Bekiaris – aj komisia kultúry odporučila, aby v roku 2015 občasník Kuriér zo 

Severu vydaný nebol. 
 

P. Filipko – nebol na finančnej komisii, ale čítal jej stanovisko, ide mu o náklady projektu Komunitné 

centrum, ktoré zo zákona patria zamestnancom – stravné lístky, sociálny fond, odvody, tieto poloţky 
by mali  schváliť.    

 
P. Kaţimírová – chce sa spýtať, či Komunitné centrum bude ďalej fungovať. 

P. Polaček – na ţiadosť p. Filipka informoval o zasadnutí finančnej komisie, vyţiadali si ďalšie podklady 

z úradu, nebolo im zaslané všetko, samospráva si mala prečítať zmluvu a zistiť, ţe z nej vyplývajú 
výdaje, toto bolo zanedbané, nemá záujem blokovať Komunitné centrum, ale chce mať informácie a 

jediný nástroj ako získať informácie je cez financie. 
 
Starosta – mailom ţiadal návrh zmeny od poslancov, úrad sa nevie vyjadriť a zaujať stanovisko, lebo 
pozmeňovacie návrhy k dispozícii nemal. 

 

P. Blišťan – podklady ohľadne Komunitného centra zaslal poslancom prednosta MÚ niekedy v lete, kde 
bol uvedený jeho účel, rozsah, fungovanie, princípy, je pravda, ţe chýbali údaje ohľadom rozpočtu 

a financovania jeho chodu do budúcnosti. Teraz by to navrhoval uzavrieť, ale treba pripraviť materiál 
ako ďalej ako preklenúť toto obdobie. 

 

Prednosta MÚ – projekt Komunitného centra končí dňa 31.10.2015, Implementačná agentúra nevie 
ako ďalej, robila sa nová mapa rómskych komunít, v mape rómskych komunít je mesto Košice, 

mestské časti tam nie sú. Mesto Košice bude pravdepodobne pokračovať ďalšie 3-4 roky. Nedali to 
schváliť MZ z dôvodu, ţe mzdy boli hradené Implementačnou agentúrou v plnom rozsahu. Ak to má 

zrekapitulovať, získali sme pre 5 zamestnancov 23 989 EUR, naša participácia je vo výške 2 800 EUR, 

nebude sa čerpať celá. Práca KC bola priebeţne zverejňovaná a hodnotená na webovej stránke. 
 

P. Filipko – došlo k váţnemu zlyhaniu Implementačnej agentúry, a to nielen v tomto projekte, do tisíc 
ľudí pracovalo v projekte terénnej sociálnej práce, končia rómske hliadky, je nezodpovedné pustiť 

takýto projekt na pol roka, niečo vybudovať, zariadiť, neboli tam náklady, ale vloţila sa do toho 
energia. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Vladimír Vágási, kvórum sa zníţilo na 8. 
 

P. Polaček – nemá nič proti Komunitnému centru, ale nechce odobriť zlyhanie, tento stav sa môţe 
stať precedensom, ţe veci, ktoré majú prechádzať miestnym zastupiteľstvom nebudú prechádzať,   

schvália to v decembri po tom ako dostanú kompletné písomné materiály, podľa neho listy 

Implementačnej agentúre boli zaslané neskoro. 
Reagoval prednosta MÚ – listy boli len jeden spôsob komunikácie, bolo mnoţstvo telefonátov, inicioval 

mnoţstvo stretnutí, stretával sa s koordinátorkou pre komunitné centrá, čas plynul a ţiadna spätná 
väzba neprišla. Musíme čakať, v marci alebo v apríli snáď budú nejaké nové výzvy. 

 
Do diskusie sa nikto viac nehlásil, starosta ju ukončil.   

P. Kaţimírová postupne prečítala pozmeňovacie návrhy predloţené p. Polačekom. 

 
Starosta dal hlasovať o 1. pozmeňujúcom návrhu poslanca Polačeka, hlasovalo 8 poslancov.  
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Hlasovanie č. 32: za – 1 (p. Polaček),  proti – 0,  zdrţal sa – 7  (p. Haľko, Filipko,           
Blišťan, Švajlen, Kertés, Kaţimírová, Bekiaris), 

   
              1. pozmeňovací návrh nebol schválený. 
 
Starosta dal hlasovať o 2. pozmeňujúcom návrhu poslanca Polačeka, hlasovalo 8 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 33: za – 3 (p. Polaček, Filipko, Bekiaris),  proti – 0,  zdrţal sa – 5   
(p. Haľko, Blišťan, Švajlen, Kertés, Kaţimírová), 

   
              2. pozmeňovací návrh nebol schválený. 
 
Starosta dal hlasovať o 3. pozmeňujúcom návrhu poslanca Polačeka, hlasovalo 8 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 34: za – 7 (p. Polaček, Filipko, Bekiaris, Haľko, Blišťan, Kaţimírová, 
Švajlen),  proti – 0,  zdrţal sa – 1 (p. Kertés), 

   
             3. pozmeňovací návrh bol schválený. 
 
Starosta dal hlasovať o 4. pozmeňujúcom návrhu poslanca Polačeka, hlasovalo 8 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 35: za – 5 (p. Polaček, Filipko, Bekiaris, Kaţimírová, Švajlen),  proti – 0,  
zdrţal sa – 3 (p. Haľko, Blišťan, Kertés), 

   
             4. pozmeňovací návrh bol schválený. 
 

 
Ako posledný p. Kaţimírová prečítala pôvodný návrh uznesenia pripravený k tomuto bodu. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever v súlade s ustanovením § 14 ods. 3 písm. d) 
zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a podľa zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov  

 

schvaľuje 
 

1. zmenu Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 v predloţenom znení v zmysle 
schválených pozmeňovacích návrhov. 

 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 8 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 36 : za – 1 (p. Bekiaris),  proti – 1 (p. Polaček),   
zdrţal sa – 6 (p. Haľko, Filipko, Blišťan, Kaţimírová, Kertés, Švajlen),  
 uznesenie nebolo prijaté. 

 
 

12.  Zrušenie VZN č. 42/2004 o poskytovaní finančných darov, výpomocí a dotácií 
 

Tento bod uviedol prednosta MÚ - do programu VII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 
Sever je zaradený z dôvodu nesúladu VZN Mestskej časti Košice – Sever č. 42/2004 o poskytovaní 

finančných darov, výpomocí a dotácií s platnými právnymi predpismi. Uţ úvodné ustanovenie VZN, 
podľa ktorého „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever sa v zmysle § 14 ods. 2 písm. a) a 

b) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a v súlade so zákonom 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a zákonom NR SR č. 303/1995 
Z.z. o rozpočtových pravidlách v znení neskorších predpisov uznieslo na Všeobecne záväznom 
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nariadení o poskytovaní finančných darov, výpomocí a dotácií“, nie je v súlade s platnými právnymi 

predpismi. Zákon NR SR č. 303/1995 Z.z. bol totiţ zrušený zákonom č. 523/2004 Z.z o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, účinný od 30.09.2004. Dodatky 
č. 1 a 2 k VZN boli schvaľované uţ po účinnosti zákona č. 523/2004 Z.z. VZN nebolo upravené podľa 

platných právnych predpisov. 
 

Starosta otvoril diskusiu.  

 
P. Filipko – pýtal sa prednostu a kontrolóra, kedy bol zistený ten nesúlad, prečo úrad nepredloţil 

aspoň v septembri návrh nového VZN, aby mohli rozhodnúť o predloţených ţiadostiach. 

Nedisponujeme prebytkom financií, ale je to jedna z moţností, kde sa mestská časť mohla 
prezentovať a trochu pomôcť neziskovým organizáciám a aktivistom. 

Kontrolór MČ odpovedal, ţe to zistil v máji a júni 2015, keď overoval súlad VZN s platnou legislatívou. 
Je na rozhodnutí poslancov, či prijmú nové VZN, ale mestská časť môţe dávať, len keď má dosť 

peňazí na krytie základných úloh, ktoré jej vyplývajú zo zákona o obecnom zriadení a zo zákona 
o meste Košice. Okrem toho v rozpočte nemôţe byť určené, ktorý subjekt dostane dotáciu, to je 

v rozpore s inými zákonmi. Treba to vnímať komplexnejšie.  

 
Starosta ukončil diskusiu. 

 
Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Jaroslav Polaček, kvórum sa zníţilo na 7. 

 

P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia pripravený k tomuto bodu. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona 
č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 
 
zrušuje 
  
Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Sever č. 42/2004 o poskytovaní finančných 
darov, výpomocí a dotácií v znení neskorších zmien.                       
 

Starosta dal o tomto návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 37: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,   
              uznesenie bolo prijaté. 
 
 
12a.  Informácia z Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

         funkcionárov 
 

Informoval poslanec Filipko, predseda komisie – komisia zasadala neverejne dňa 17.9.2015. Členovia 
komisie sa zhodli, ţe nebudú preskúmavať podania a povinnosti poslancov z minulého volebného 

obdobia. Budú sa tým zaoberať, iba ak bude podaný nejaký podnet voči niektorému z nich. V novom 

volebnom období to uţ preskúmali. Na rokovanie komisie bol zaradený aj podnet poslanca Polačeka, 
aby sa komisia zaoberala okolnosťami pri vykonávaní stavebných prác na trhovisku Merkúr, kde podľa 

neho a niektorých občanov či trhovníkov došlo k nejakému pochybeniu zo strany úradu. 
Museli skonštatovať, ţe v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 komisia nemôţe rozoberať tento 

podnet. Nakoniec komisia tento podnet zamietla, prijala k tomu uznesenie. 

 
Ďalej uviedol, ţe komisia zvolila za svojho podpredsedu poslanca Gibódu. 

Zaoberali sa oznámeniami o majetkových pomeroch verejných funkcionárov, ešte koncom minulého 
volebného obdobia v zmysle uznesenia č. 308/2014 boli 5 poslanci vyzvaní, aby podali oznámenie 

o majetkových pomeroch do určitého termínu, z týchto 5 poslancov ho podal iba poslanec Kalanin, 
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bolo to tieţ po termíne, ale komisia neodporučila začať voči nemu konanie. Komisia odporučila začať 

konanie voči 4 poslancom. Pripravil k tomu uznesenie, ktoré prečítal. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 

a) schvaľuje 
 

návrh Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na začatie 

konania proti bývalým poslancom Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever volebného obdobia 2010 
- 2014: 

- Branislavovi Gajdošovi, trvale bytom Cyprusová 12, 040 01 Košice  
- Viliamovi Beňovi, trvale bytom Potočná 10, 040 01 Košice 

- Martine Červeňákovej, trvale bytom Slovenskej jednoty 1, 040 01 Košice 
- Miroslavovi Košičanovi, trvale bytom Tolstého 5, 040 01 Košice 

 

vo veci porušenia  Zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov, ktorého sa dopustili tým, ţe v lehotách ustanovených v článku 7 ods. 1 a ods. 2 

ústavného zákona si nesplnili povinnosti spočívajúce v predloţení písomného oznámenia, resp. 
potvrdenia a zároveň nesplnenia povinnosti stanovenej uznesením č. 308/2014. 

 

b) konštatuje, ţe  
 

26.10.2015 sa z a č í n a   k o n a n i e  proti bývalým poslancom miestneho zastupiteľstva 
z volebného obdobia 2010 - 2014: 

- Branislavovi Gajdošovi, 
- Viliamovi Beňovi,  

- Martine Červeňákovej,  

- Miroslavovi Košičanovi, 
vo veci ochrany verejného záujmu pre porušenie povinnosti vyplývajúcej z čl. 7 ods. 1 a 2 ústavného 

zákona č. 357/2004 Z.z. 
 

c) ţiada starostu Mestskej časti Košice - Sever 

 
1. doručiť bývalým poslancom toto uznesenie s návrhom komisie na ochranu verejného záujmu 

na začatie konania a oznámenie (informáciu), ţe na najbliţšom zasadnutí komisie na ochranu 
verejného záujmu im komisia umoţní vyjadriť sa k obsahu tvrdení uvádzaných v návrhu 

komisie na začatie konania. 

 
 Termín najneskôr do 7 dní od schválenia uznesenia. 

   
2. zvolať rokovanie MZ najneskôr do 60 dní od začatia tohto konania s bodom programu 

„Konanie a rozhodnutie vo veci podozrenia z porušenia čl. 7 ods. 1 a 2  Ústavného zákona č. 
357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov“. 

 

 
Čo sa týka majetkových podaní starostu a poslancov v tomto volebnom období komisia konštatovala,  

ţe 1 poslanec nepodal ani oznámenie ani potvrdenie - p. Haľko a 4 poslanci nepodali potvrdenie - p. 
Haľko, Filipko, Kertés a Zimmermannová. Ostatní poslanci aj starosta odovzdali predpísané 

dokumenty. Od času rokovania komisie uţ poslanci komisii doloţili chýbajúce potvrdenia, takţe nie je 

potrebné začínať konania voči týmto poslancom.  
 

Za volebné obdobie 2010 – 2014 desať poslancov, ktorí ukončili volenú funkciu, oznámenie za rok 
2014 nepodalo. Jeden poslanec podal oznámenie, ale nepodal potvrdenie. Komisia sa rozhodla vyzvať 

poslancov, aby podali oznámenia a prijala k tomu uznesenie.  
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Prečítal návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
na základe odporúčania Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov MZ MČ Košice – Sever 
 

a) ţiada bývalých poslancov miestneho zastupiteľstva volebného obdobia 2010 - 2014: 

   Viliam Beňo   
   Peter Berta   

   Martina Červeňáková 
   Vladimír Gürtler 

   Vladimír Kozák 
   Ladislav Göőz   

   Martin Skalický  

   Bartolomej Szabó  
   Richard Šmída  

   Natália Novitzká    
   František Ténai 

 

   a súčasného poslanca MZ MČ Košice – Sever 
   Erik Haľko, 

 
aby v termíne najneskôr do 20.11.2015 doručili do podateľne Miestneho úradu MČ Košice – Sever 

alebo poštou na adresu mestskej časti oznámenie a potvrdenie v zmysle čl. 7 ods. 1) a 2) „Ústavného 
zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov“ za 

rok 2014. Obálku adresovať Komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov MZ MČ Košice – Sever a označiť textom „NEOTVÁRAŤ“. 
 

b) ţiada starostu Mestskej časti Košice - Sever 
    doručiť menovaným v časti č. 1 toto uznesenie na adresu trvalého pobytu. 

    Termín najneskôr do 7 dní od schválenia uznesenia. 

 
c) ţiada Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  

    MZ MČ Košice  –  Sever,  aby  po  uplynutí  lehoty  a preskúmaní  podaných  oznámení 
    informovala miestne zastupiteľstvo o stave plnenia tohto uznesenia. 

 

Starosta otvoril diskusiu.  
 

Kontrolór MČ – upozornil, ţe uznesenie poslancom treba zaslať s doručenkou, aby doručenie bolo 
preukázateľné, je to podobné ako v daňovom konaní. 

 
Pripomienka p. Stavrovského k lehotám – je tam lehota 7 dní od schválenia uznesenia, čo znamená, 

ţe predbieha aj vykonateľnosť uznesenia, navrhuje lehotu 5 dní od podpísania uznesenia.  

P. Filipko – je ochotný osvojiť si to, ale potom musia upraviť aj termín - „v termíne najneskôr do 
30.11.2015“.......  Odovzdal návrhovej komisii opravené uznesenie. 

 
Starosta ukončil diskusiu a poţiadal návrhovú komisiu, aby prečítala postupne návrhy všetkých 3  

uznesení k tomuto bodu podľa predloţeného návrhu predsedu komisie. 

 
P. Kaţimírová prečítala návrh 1. uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 
berie na vedomie 
 
informáciu predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov MZ MČ Košice – Sever.  
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Starosta dal o 1. prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 
 Hlasovanie č. 38 : za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

                         uznesenie bolo prijaté. 
 
P. Kaţimírová prečítala návrh 2. uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 
a) schvaľuje 
 
návrh Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na začatie 
konania proti bývalým poslancom Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever volebného obdobia 
2010 - 2014: 
- Branislavovi Gajdošovi, trvale bytom Cyprusová 12, 040 01 Košice  
- Viliamovi Beňovi, trvale bytom Potočná 10, 040 01 Košice 
- Martine Červeňákovej, trvale bytom Slovenskej jednoty 1, 040 01 Košice 
- Miroslavovi Košičanovi, trvale bytom Tolstého 5, 040 01 Košice 
 
vo veci porušenia  Zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov, ktorého sa dopustili tým, ţe v lehotách ustanovených v článku 7 ods. 1 a ods. 
2 ústavného zákona si nesplnili povinnosti spočívajúce v predloţení písomného oznámenia, resp. 
potvrdenia a zároveň nesplnenia povinnosti stanovenej uznesením č. 308/2014. 
 
b) konštatuje, že  
 
26.10.2015 sa z a č í n a   k o n a n i e  proti bývalým poslancom miestneho zastupiteľstva 
z volebného obdobia 2010 - 2014: 
- Branislavovi Gajdošovi, 
- Viliamovi Beňovi,  
- Martine Červeňákovej,  
- Miroslavovi Košičanovi, 
vo veci ochrany verejného záujmu pre porušenie povinnosti vyplývajúcej z čl. 7 ods. 1 a 2 ústavného 
zákona č. 357/2004 Z.z. 
 
c) žiada starostu Mestskej časti Košice - Sever 
 

1.  doručiť bývalým poslancom toto uznesenie s návrhom komisie na ochranu verejného záujmu  
    na začatie konania a oznámenie (informáciu), ţe na najbliţšom zasadnutí komisie na ochranu  
    verejného  záujmu  im  komisia  umoţní  vyjadriť  sa  k obsahu  tvrdení uvádzaných v návrhu 
    komisie na začatie konania. 

 
          Termín najneskôr do 5 dní od podpísania uznesenia. 
   

2.  zvolať rokovanie  MZ  najneskôr  do  60  dní  od  začatia tohto konania s bodom programu 
   „Konanie a rozhodnutie vo veci podozrenia z porušenia čl. 7 ods. 1 a 2  Ústavného zákona č. 
   357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov“. 

 
Starosta dal o 2. prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 
 Hlasovanie č. 39 : za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

                         uznesenie bolo prijaté. 
 

 

P. Kaţimírová prečítala návrh 3. uznesenia: 
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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
na základe odporúčania Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov MZ MČ Košice – Sever 
 
a) žiada bývalých poslancov miestneho zastupiteľstva volebného obdobia 2010 -2014: 
    Viliam Beňo   
    Peter Berta   
    Martina Červeňáková 
    Vladimír Gürtler 
    Vladimír Kozák 
    Ladislav Göőz   
   Martin Skalický  
   Bartolomej Szabó  
   Richard Šmída  
   Natália Novitzká    
   František Ténai 
 
   a súčasného poslanca MZ MČ Košice – Sever 
   Erik Haľko, 
 
aby v termíne najneskôr do 30.11.2015 doručili do podateľne Miestneho úradu MČ Košice – Sever 
alebo poštou na adresu mestskej časti oznámenie a potvrdenie v zmysle čl. 7 ods.1) a 2)  „Ústavného 
zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov“ za 
rok 2014. Obálku adresovať Komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov MZ MČ Košice – Sever a označiť textom „NEOTVÁRAŤ“. 
 
b) žiada starostu Mestskej časti Košice - Sever 
    doručiť menovaným v časti č. 1 toto uznesenie na adresu trvalého pobytu. 
  
   Termín najneskôr do 5 dní od podpísania uznesenia. 
 
c) žiada Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  
   MZ  MČ  Košice  –  Sever,  aby  po  uplynutí  lehoty  a preskúmaní  podaných  oznámení 
   informovala miestne zastupiteľstvo o stave plnenia tohto uznesenia. 
 
Starosta dal o 3. prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 
 Hlasovanie č. 40 : za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

                         uznesenie bolo prijaté. 
 
 

13.  Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 
 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.  
 
P. Bekiaris - svoje pozmeňovacie návrhy poslancom poslal, prečítal ich a odovzdal návrhovej komisii.  
 

P. Stavrovský – navrhol v § 3 ods. 24 v slovnom spojení schválenie platu starostu mestskej časti 

zmeniť slovo schválenie na slovo „určenie“ platu starostu mestskej časti. V § 5 o príprave zasadnutia 
MZ v ods. 2 zmeniť 3 týţdne na „4 týţdne“. 

P. Bekiaris si osvojil obe pripomienky p. Stavrovského.  

 
P. Kaţimírová prečítala pozmeňujúci návrh, ktorý obsahoval 7 zmien oproti pôvodne predloţenému 

návrhu a ktoré predloţil poslanec Bekiaris. 
 

Starosta dal o tomto pozmeňujúcom návrhu hlasovať.  
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Hlasovanie č. 41: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

               pozmeňujúci návrh bol schválený. 
 
Potom p. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia o schválení Rokovacieho poriadku MZ MČ Košice – 

Sever vrátane pozmeňujúceho návrhu. 
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. b) zákona 
č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a na základe ustanovenia § 
12 ods. 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  
 
schvaľuje 
  
Rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever v znení tak ako 
je uvedené v prílohe tohto uznesenia. 
 
Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 

 Hlasovanie č. 42: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  
uznesenie bolo prijaté, Rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Košice - Sever bol schválený. 

 
 Starosta vyhlásil 10–minútovú prestávku. 
 

 

14.  Návrh Rokovacieho poriadku Miestnej rady Mestskej časti Košice – Sever 
 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.  

 
Prihlásil sa p. Bekiaris a predniesol 1. pozmeňujúci návrh k návrhu rokovacieho poriadku MR, v ktorom 

navrhol 2 zmeny. Prvá sa týka formy doručovania pozvánky a materiálov na rokovanie miestnej rady 
a uznesení miestnej rady – navrhuje v článku 3 bod 4) a v článku 5 bod 1) a bod 11) za slová 

v elektronickej podobe doplniť text: „alebo iným spôsobom na vyţiadanie“. 
V článku 3 bod 8) v texte: Miestna rada sa schádza podľa potreby, najmenej raz za ..... mesiace, 

navrhol doplniť „najmenej raz za 2 mesiace“. V návrhu rokovacieho poriadku MR vypracovaného 

úradom je to otvorené, poslanci by sa mali dohodnúť. 
 

Kontrolór MČ – navrhol, aby sa rokovací poriadok členil na paragrafy, nie na články, aby to 
korešpondovalo s rokovacím poriadkom MZ, stačí sa dohodnúť, netreba o tom prijímať uznesenie. 

 
P. Stavrovský – doporučil 1. zmenu navrhovanú p. Bekiarisom sformulovať takto: „alebo na poţiadanie 

iným spôsobom“, p. Bekiaris si to osvojil. 

 
Poslankyňa Kaţimírová predniesla 2. pozmeňovací návrh poslanca Polačeka, ktorý si aj ona osvojila: 

návrh na doplnenie bodu 1) v článku 7 takto: Na koniec prvej vety sa vkladá text: „ po ukončení 
rokovania miestnej rady, najneskôr však v termíne do 3 dní pred rokovaním Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Sever“. Na koniec odseku sa vkladá veta: „Zápisnica sa bezodkladne po 

vyhotovení spolu s uzneseniami doručí elektronickou formou všetkým poslancom mestskej časti 
a zverejní sa na webovom sídle mestskej časti“. 

 
Starosta Gaj sa vzdialil z rokovacej miestnosti, rokovanie viedol zástupca starostu poslanec Erik Haľko. 

 

P. Kaţimírová prečítala 1. pozmeňujúci návrh, ktorý obsahoval 2 zmeny oproti pôvodne predloţenému 
návrhu a ktorý predloţil poslanec Bekiaris. 

 
Zástupca starostu dal o tomto pozmeňujúcom návrhu hlasovať.  
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Hlasovanie č. 43: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

                

pozmeňujúci návrh bol schválený. 
 

Zástupca starostu dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu p. Polačeka.  
 

Hlasovanie č. 44: za – 4 (p. Bekiaris, Haľko, Kertés, Kaţimírová),  proti – 0,   

zdrţal sa – 3 (p. Filipko, Blišťan, Švajlen),  
                

pozmeňujúci návrh bol schválený. 
 

Potom p. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia o schválení Rokovacieho poriadku Miestnej rady MČ 
Košice – Sever vrátane pozmeňujúcich návrhov. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever s prihliadnutím na ustanovenie § 16 zákona 
Slovenskej národnej rady č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 
 
schvaľuje 
  
Rokovací poriadok Miestnej rady Mestskej časti Košice – Sever so schválenými zmenami 
v znení tak ako je uvedené v prílohe tohto uznesenia. 
   

Zástupca starostu dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 
 

 Hlasovanie č. 45: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  
uznesenie bolo prijaté, Rokovací poriadok Miestnej rady Mestskej časti 
Košice - Sever bol schválený. 

 
 

15.  Návrh na odvolanie členov Komisie kultúry 
 

Bod uviedol p. Bekiaris, predseda Komisie kultúry. 

Na základe platného Rokovacieho poriadku komisií MZ MČ Košice – Sever a na základe prezenčnej 
listiny z 3 zasadnutí komisie, navrhuje odvolať z Komisie kultúry členov z radov neposlancov p. Ing. 

Jaroslava Mezenceva a p. Vojtecha Hintoša. Dôvodom je, ţe sa 3x nezúčastnili zasadnutia komisie 
a majú 3 neospravedlnené účasti. 

 

Zástupca starostu otvoril diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, uzatvoril diskusiu. 
 

P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever na základe Čl. I. bod 10. Rokovacieho poriadku 
komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever 
 
odvoláva 
 
z Komisie kultúry členov z radov neposlancov: p. Ing. Jaroslava Mezenceva a p. Vojtecha 
Hintoša.  
 
Zástupca starostu dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 
 

 Hlasovanie č. 46: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  
uznesenie bolo prijaté. 
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16.  Návrh Štatútu komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever   

 
Zmeny v návrhu Štatútu  komisií MZ MČ Košice – Sever prečítal p. Bekiaris, predloţil ich aj písomne. 

Návrh Štatútu komisií bol prerokovaný v Komisii kultúry s pripomienkami, s ktorými sa stotoţnila aj 

Komisia sociálna a Komisia rozvoja. Miestna rada na svojom zasadnutí dňa 16.9.2015 prerokovala 
predkladaný návrh a odporučila miestnemu zastupiteľstvu Štatút komisií prerokovať a schváliť. 

V článku 7 Zasadnutie komisie bod 1) v poslednej vete si osvojuje formuláciu, ktorú prijali pri 

schvaľovaní Rokovacieho poriadku MR: Pozvánka a materiály na zasadnutie komisie sa zverejňujú na 

webovom sídle mestskej časti a sú členom komisie a ostatným poslancom miestneho zastupiteľstva 

zasielané elektronickou poštou „alebo na poţiadanie iným spôsobom najmenej päť pracovných dní  

pred rokovaním komisie“. 

Bod 9) v článku 7 navrhuje zrušiť a nasledujúce body v článku 7 prečíslovať. 

 
Starosta Gaj sa vrátil do rokovacej miestnosti a ďalej viedol rokovanie. 

Otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

P. Bekiaris – v tomto volebnom období otvorili účasť v komisiách pre občanov, sú komisie, kde je väčší 

počet neposlancov ako poslancov. 
P. Filipko – má iný názor na bod 7) článku 7, je toho názoru, ţe rokovanie komisie má byť rokovaním 

komisie, a nie verejným zhromaţdením. Stále nechali vyjadriť sa občanov, keď prišli, ale boli aj 
situácie, keď prišla väčšia skupina obyvateľov, snaţili sa riešiť nejaký svoj miestny lokálny problém 

a vtedy uţ vyuţívali všetky moţnosti stretnutia s orgánmi obce - na zastupiteľstve aj na komisiách. Na 

riešenie takýchto záleţitostí by mali byť zvolané verejné zhromaţdenia alebo pracovné stretnutia na 
nejaký konkrétny účel, komisia má svoj program. Poďakoval poslancovi Bekiarisovi, ţe pripravil a 

predloţil tieto návrhy, ostatné zmeny nemá problém podporiť. 
P. Bekiaris – má nato iný pohľad, niektorí občania prídu na komisiu niečo riešiť ale sú aj takí, ktorí sa 

prídu len pozrieť, ako poslanci pracujú. Občan má právo prísť na komisiu, sedieť na určenom mieste, 

nevyrušovať a sledovať prácu poslanca. 
P. Blišťan – podporil názor p. Filipka, na komisii by sa mali zúčastniť odborníci a vyjadriť svoj odborný 

názor. Treba zváţiť kaţdú stránku, môţu nastať aj technické problémy, môţu prísť ľudia, ktorí budú 
nasilu chcieť prezentovať svoj názor. Na Komisii výstavby boli občania, protestovali a došlo medzi nimi 

k nezhodám. Nechýbalo veľa a strhla by sa bitka. Ešte sa vyjadril k uznášaniaschopnosti komisie - ak 
má komisia odporúčať zastupiteľstvu nejaký návrh, nech je jej hlas väčšinový.  

Starosta uzatvoril diskusiu. 

 
P. Kaţimírová prečítala pozmeňujúci návrh, ktorý obsahoval zmeny v návrhu Štatútu komisií MZ MČ 

Košice – Sever predloţené poslancom Bekiarisom. 
Starosta dal o prečítanom návrhu hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 

 Hlasovanie č. 47: za – 4 (Bekiaris, Kaţimírová, Kertés, Švajlen),  proti – 0,   
zdrţal sa – 3 (Haľko, Filipko, Blišťan), 

  
    pozmeňujúci návrh bol schválený. 
 
Potom p. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia o schválení Štatútu komisií MZ MČ Košice – Sever so 

schválenými zmenami. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
 
schvaľuje 
 
Štatút komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever so schválenými 
zmenami v znení tak ako je uvedené v prílohe tohto uznesenia. 
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Starosta dal o prečítanom návrhu hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 

 

 Hlasovanie č. 48: za – 4 (Bekiaris, Kaţimírová, Kertés, Švajlen),  proti – 0,   
zdrţal sa – 3 (Haľko, Filipko, Blišťan), 

  
uznesenie bolo prijaté, Štatút komisií Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Košice - Sever bol schválený. 

 
 

17.  Prerokovanie bodu 5. Uznesenia č. 49/2015 prijatého na V. zasadnutí MZ dňa 
       13.5.2015, ktorého výkon bol v častiach uznesenia pozastavený 

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 

P. Bekiaris – bod V. sa týkal čerpania poloţky Materské centrum v Programe 6 a poloţky Tlač 
a distribúcia Kuriéra zo Severu v Programe 4. Za Komisiu kultúry sa ako jej predseda môţe vyjadriť, ţe 

prijala uznesenie, v ktorom neodporučila vydať občasník Kuriér zo Severu. 
Kontrolór MČ - je bezpredmetné o tom rokovať, od nepodpísania uznesenia uplynula dlhšia doba ako 

60 dní, nie je aktuálne. 

  
Do diskusie sa uţ nikto nehlásil, starosta ukončil diskusiu a prešiel k ďalšiemu bodu. 

 
 

19.  Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 
        poslaneckých dní do poslaneckej knihy 

 

Starosta odovzdal slovo prednostovi MÚ. 
Prednosta MÚ – bude informovať o dopytoch zaznamenaných počas poslaneckých dní v období od 

29.6.2015 do 28.9.2015. Bolo zaznamenaných 9 dopytov a podnetov od viacerých občanov MČ, 
viaceré poukazovali na dezolátny stav autobusových zastávok. V týchto dňoch dochádza k náprave 

tohto stavu, v mesiaci september došlo k odstráneniu starých a osadeniu nových 4 kusov prístreškov 

MHD, momentálne sa pokračuje vo výmene ďalších 5 zastávok. Bol zaznamenaný dopyt na bezplatné 
parkovanie občana nad 70 rokov, občanovi poslanec Bekiaris odporučil obrátiť sa na Magistrát mesta 

Košice – referát dopravy, lebo je to v kompetencii mesta. Poţiadavka zriadiť zastávku autobusu na 
rohu ul. Komenského a Letnej a oprava chodníka na Tomášikovej ulici boli postúpené na referát 

dopravy MMK. Občania na Gerlachovskej ulici poţadovali vymeniť dosky na lavičkách a orezať suché 

konáre stromov, dňa 25.8.2015 a dňa 7.9.2015 za pomoci aktivačných pracovníkov boli tieto 
poţiadavky splnené k spokojnosti občanov. Bol dopyt na stravovanie dôchodcov, dňa 26.8.2015 bola 

občanovi zaslaná písomná odpoveď. Na ul. B. Němcovej č. 6-8 poţadovali občania opravu chodníka, 
podnet bol odstúpený na referát dopravy MMK, v mesiaci október 2015 by malo podľa harmonogramu 

dôjsť k oprave tejto komunikácie. V poslednom podnete občania poukázali na výtlky a diery na 
Národnej triede č. 44-48 a Hlinkovej č. 32-38, podnet bol postúpený na referát dopravy MMK. 

Odpoveď sme nedostali ani na druhú ţiadosť podanú v tejto veci.  

                                                                            
Starosta otvoril diskusiu, nikto sa neprihlásil, takţe ju uzatvoril.  

P. Kaţimírová prečítala návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia:  
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 

berie na vedomie 
 
správu o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 
poslaneckých dní do poslaneckej knihy. 
 

Starosta dal o prečítanom návrhu uznesenia hlasovať, hlasovalo 7 poslancov. 
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 Hlasovanie č. 49: za - 7,  proti – 0,  zdrţal sa – 0,  

uznesenie bolo prijaté. 
 
 

20.  Interpelácie a dopyty poslancov 
 

Starosta otvoril diskusiu, nikto z poslancov sa neprihlásil, takţe ju uzatvoril a prešiel k ďalšiemu bodu. 

 
 

21.  Rôzne, deklarácia k fyzickému útoku na mestského a miestneho poslanca  
   

Tento bod navrhol zaradiť do programu p. Bekiaris.  
P. Bekiaris – deklaráciu po porade s kolegami poslancami nepredkladá, ale vyjadril a prečítal svoje 

stanovisko k tomu, čo sa stalo v MČ Košice – Sever dňa 21.9.2015. 

 
 

22.  Záver 
 

Starosta Mestskej časti Košice - Sever Marián Gaj ukončil rokovanie VII. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva. Všetkým poslancom, hosťom a ostatným prítomným poďakoval za účasť na dnešnom 
zasadnutí miestneho zastupiteľstva a poprial ešte pekný večer. 

 
Košice, 26.10.2015 

 
 

Zapísala:  

 
Iveta Pankovičová      „podpísané“ 

zapisovateľka              ................................................... 
 

Zápisnicu overili: 

               
Dagmar Kaţimírová 

poslankyňa                         „podpísané“ 
                                                                              ................................................... 

 

 
 

Štefan Kertés 
poslanec       „podpísané“ 

                                                                              ...................................................                                                                                                        
  

 

 
Matúš Háber 

prednosta MÚ        „podpísané“ 
                                                                    ................................................... 

 

 
 

Marián Gaj  
starosta                    „podpísané“ 

                                                                    ................................................... 
 


